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اخیرا ۶۵ دستگاه ماینر قاچاق به ارزش ۴۰ میلیارد ریال در اصفهان کشف و ضبط شد؛ این کشف 
نشان دهنده حجم بالای فعالیت های غیرقانونی در حوزه استخراج ارز دیجیتال است؛ کارشناسان برآورد 
می  کنند که هر دستگاه ماینر در طول یک سال می تواند بین ۰.۱ تا ۰.۲ بیت کوین استخراج کند؛ اگر این 

تعداد ماینر به طور قانونی فعالیت می  کردند، درآمد قابل توجهی برای مالکان خود ایجاد می کردند. 
دولت باید به جای محدود کردن این فعالیت  ها، چارچوب هایی برای مدیریت و نظارت بر تولید ارزهای 
دیجیتال ایجاد کند چراکه موضوع ناترازی برق و تاثیر آن بر قطعی برق صنایع و وضعیت اقتصادی کشور 

معضلی اساسی است که باید در بخش های مختلف برای پیشگیری از آن برنامه ریزی شود.  ســربازان ربیعی که مأموریت غولکشی 
خــود را در فصل جاری بــا متوقف کردن 
مدافع عنوان قهرمانی استارت زدند پس از 
زمینگیر کردن تراکتور در تبریز و کسب یک 
امتیاز از شهرآورد اصفهان، حالا چهارمین 
خوان را با پیروزی پرگل در برابر استقلال با 

موفقیت پشت سر گذاشتند. 

شهردار اصفهان گفت: حضور استاندار جدید می تواند تداوم بخش اقدامات 
مدیریت قبلی استان باشــد و با توجه به شناختی که وی از سیستم دولت 
دارد، انتظار داریم با فعال سازی ظرفیت های ملی به نفع اصفهان، آینده ای 

روشن تر را برای شهر رقم بزند.
به گزارش خبرگــزاری ایمنا، علی قاســم زاده در برنامه رادیویی »ســلام 
اصفهان« ضمن قدردانی از حضور گســترده و چشــمگیر مردم در مراسم 
تشییع سردار شهید نیلفروشان اظهار کرد: حضور پرشور مردم در این مراسم 
نشانه ای از قدرشناسی مردم است، زیرا آن ها همیشه ارزش خدمتگزاران 

و شهدا را می دانند.
وی افزود: حضور جمعیت انبوده در مراسم تشییع پیکر شهید نیلفروشان، 
فوق العاده و اعجاب برانگیز بود که نشان می دهد مردم ما خدمات و زحمات 

را می فهمند و آن را ارج می نهند.
شهردار اصفهان ضمن قدردانی از سیدرضا مرتضوی، استاندار سابق اصفهان 
به خاطر حدود سه سال خدمت بی منت و تلاش های ارزنده به ویژه در حوزه 
آب تاکید کرد: زحمات او در حوزه آب نتایج مثبتی خواهد داشــت و مردم 

به زودی شاهد ثمرات آن خواهند بود.
قاســم زاده با بیان اینکــه مردم اصفهان همیشــه ویژگی قدرشناســی را 
داشته اند، ادامه داد: بی شــک مردم اصفهان قدردان زحمات »مرتضوی« 

این مدیر خدوم و جهادی هستند.
وی ضمــن معرفی مهدی جمالی نژاد، اســتاندار جدیــد اصفهان به عنوان 
مدیری موفق و سخت کوش که سال ها در خدمت مردم بوده است، ادامه 
داد: اســتاندار جدید اصفهان از جنس مردم است، سال ها در شهر خدمت 

کرده و مدیری موفق در سطح ملی و استانی بوده است.
شهردار اصفهان خاطرنشان کرد: حضور استاندار جدید می تواند تداوم بخش 
اقدامات مدیریت قبلی استان باشد و با توجه به شــناختی که از سیستم 

دولت دارد، انتظار داریم با فعال ســازی ظرفیت های ملی به نفع اصفهان، 
آینده ای روشن تر را برای شهر رقم بزند.

قاسم زاده به اشاره پیشرفت پروژه های مهم در اصفهان و فعال سازی شبکه 
جایگزین آب های پســماند برای فضای سبز شــهر گفت: شبکه آب های 
جایگزین فعال شده است و امیدواریم تا پایان سال بخش عمده ای از این 

شبکه به بهره برداری برسد.
وی با اشاره به اهمیت هوشمندسازی این پروژه افزود: سامانه ای طراحی 
شده که مدیریت هوشمند آب های پســماند را امکان پذیر می کند تا از این 

منابع برای فضای سبز شهر حداکثر بهره برداری انجام شود.
شــهردار اصفهان تاکید کرد: این سامانه هوشــمند و مانیتورینگ دقیق در 
روزهای آینده رونمایی خواهد شــد و برای مدیریت بهتر منابع آب در شهر 

اصفهان به کار گرفته خواهد شد.

قاسم زاده:

جمالی نژاد مدیر موفق در سطح ملی و استانی است
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آگهی مزایده عمومی

 اداره کل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان اصفهان

بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان اصفهان در نظر دارد موارد زیر را از طریق مزایده عمومی به فروش برساند. 

- ۱ پلاک تجاری در روستای هاشم آباد شهرستان هرند )نوبت اول(
- ۲ واحد تجاری در روستای کبوترآباد شهرستان اصفهان )نوبت اول(

- ۱ پلاک تجاری در شهر مشکات شهرستان کاشان )نوبت اول(
- 3 واحد تجاری در مجموعه تفکیکی علامه امینی شهرستان هرند )نوبت اول(

- 7 پلاک تجاری در روستای یزدل شهرستان آران و بیدگل )نوبت اول(
- ۱ پلاک تجاری در شهر رزوه )نوبت اول(

- ۲ پلاک کارگاهی در روستای مورچه خورت )نوبت دوم(
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 نماینده مردم فلاورجان در مجلس شورای اسلامی خبرداد

برگزاری جشنواره بِه در روستای سهروفیروزان 
دومین جشنواره برداشت میوه بِه در روستای سهروفیروزان فلاورجان برگزار شد. نماینده مردم فلاورجان 
در مجلس شورای اسلامی گفت: سالانه بیش از 9000 تن میوه بِه در بخش پیربکران برداشت می شود که 
به منظور حمایت از باغداران و رونق گردشگری دومین جشنواره و نمایشگاه بِه و فرآورده های آن همراه با 
۶0 غرفه صنایع دستی و غذا های محلی در روستای سهروفیروزان افتتاح شد وتا سه روز دیگر ادامه دارد. 
رمضان رحیمی با اشاره به اینکه ۸0 درصد از جمعیت ۲۷0 هزار نفری شهرستان فلاورجان کشاورز و باغدار 
هستند، افزود: به دلیل نبود سَردخانه و صنایع تبدیلی در این شهرستان ۸0 درصد از محصول تولیدی برای 

نگهداری و بسته بندی به سردخانه های خارج از شهرستان منتقل می شود.
 ۳0 درصد از ۴۵0 هکتار باغ فلاورجان در روستای سهروفیروزان قرار دارد و این روستا خاستگاه اصلی بِه 

در استان اصفهان است.

رتبه اول فرمانداری شهرضا در ارزیابی عملکرد استان 
فرماندار شهرستان شهرضا گفت: فرمانداری شهرضا توانست در ارزیابی عملکرد استان اصفهان رتبه اول 
را کســب کند. امیر جعفری در گفت وگو با »ایمنا«، اظهار کرد: در راستای پروژه تکمیل و نوسازی ناوگان 
حمل ونقل عمومی، ۱۲ دستگاه اتوبوس جدید به اتوبوسرانی شهرداری شهرضا اضافه شد که ۷۵ درصد مبلغ 
توسط دولت و باقی توسط شهرداری تأمین شده و در اختیار شهروندان قرار گرفته است. وی افزود: زیرگذر 
جرم افشار در شهرستان شهرضا تکمیل شد و به بهره برداری رسید و پروژه زیرگذر شهر منظریه با همکاری 
شهرداری در حال انجام است که در دهه مبارک فجر این زیرگذر نیز به اتمام می رسد. زیرگذر شهرک رازی 
با موفقیت به اتمام رسیده و زیرگذر دوم شهرک رازی دوباره آسفالت شده است و در دهه مبارک فجر به 
بهره برداری می رسد. جعفری تأکید کرد: زمینی در مجاورت شهرک رازی برای احداث نیروگاه اختصاص 
داده شده است که تا سال آینده یک نیروگاه ۳00 مگاواتی روبه روی شهرک رازی احداث می شود. فرماندار 
شهرضا تصریح کرد: طرح تفصیلی شهرستان شهرضا در اولویت کاری فرمانداری قرار گرفته است و پس از 
یک سال دوندگی در سال ۱۴0۲ و برگزاری کمیسیون ماده ۵ استان، این طرح ابلاغ و به حل شدن مشکل 
بیش از ۱۷00 خانه منجر شد و طرح تفضیلی شهر منظریه نیز در حال انجام شد. وی اضافه کرد: پست ۲۳0 
کیلوواتی برق شهرک رازی تکمیل شده و در مدار قرار گرفته است و مشغول تولید برق است تا بتواند بخش 
عمده آن را تأمین کند. فرماندار شهرضا افزود: ســال ۱۴00 نرخ اشتغال ۳۷ درصد و سال ۱۴0۱ و ۱۴0۲ به 

ترتیب ۱0۶ درصد و ۱۱۶ درصد افزایش داشته است.

مدیر امور برق شهرستان اردستان خبرداد

تخفیف ۱۰۰ درصدی بهای برق به مشترکان کم مصرف اردستان
مدیر امور برق شهرستان اردستان اظهار کرد: بر اساس تبصره )۲( ماده )۶( قانون مانع زدایی در توسعه 
صنعت برق، مشترکان تحت پوشش کمیته امداد امام خمینی )ره( و سازمان بهزیستی با رعایت الگوی 

مصرف برق از تخفیف ۱00 درصدی برخوردار می شوند.  
محسن قاسمی در گفت وگو با »ایمنا« افزود: جانبازان ۲۵ درصد و بالاتر و فرزندان معظم شهدا از پرداخت 
هزینه برق مصرفی تا ۸0 کیلووات ساعت و در مناطق گرمسیر تا ۱00 کیلووات ساعت در ماه معاف هستند. 
وی تصریح کرد: از ابتدای سال جاری تا پایان شهریور، ۵000 مشترک در شهرستان مشمول این تخفیف ها 
شدند که ارزش مالی آن بیش از ۷ میلیارد ریال است و این اقدام علاوه بر کاهش فشار اقتصادی بر این 
خانواده ها، بیانگر عزم جدی صنعت برق در حمایت از اقشار آسیب پذیر جامعه است. قاسمی با قدردانی 
از همکاری مشترکان در رعایت الگوی بهینه مصرف برق و گذر موفق از پیک برق سال ۱۴0۳، ابراز امیدواری 
کرد با مشارکت بیشتر در احداث نیروگاه های خورشــیدی، گامی مؤثر در راستای تحقق اهداف اقتصاد 
مقاومتی و تأمین برق پایدار و باکیفیت برای همگان برداشــته شود. استفاده از انرژی های تجدیدپذیر 

راهکاری برای بهبود پایداری انرژی و تأمین نیازهای کشور است.

جای خالی نظارت بر کیفیت نان، گلایه مردم را به دنبال داشته است

کیفیت پایین، داستان ادامه دار  نان در گلپایگان
شهروندان گلپایگانی از نبود کیفیت نان مصرفی خود به عنوان قوت روزانه گلایه دارند و خواهان اصلاح روند تهیه 
هستند، در این میان نانوایان نحوه تولید آرد و کارخانجات کیفیت پایین گندم را دلیل کاهش کیفیت نان عنوان 

می کنند.
به گزارش »ایمنا«، کیفیت نان مسئله تازه ای نیست و به دلیل قوت غالب مردم ایران همواره مورد توجه بوده است؛ 
مردم از کیفیت نان می نالند و نانوایی ها از کیفیت پایین آرد، کارخانجات آرد هم نوع گندم را دلیل بی کیفیتی آرد 
عنوان می کنند. نبود کیفیت نان تولیدی در شهرهای کوچک و بزرگ مورد توجه است، با وجود این ساکنان شهرهای 
کوچک استفاده بیشتری از نان دارند و شاید بیشتر از سایر شهروندان این مشکل برای آن ها محسوس است. 
مسئله کیفیت نان در شهرستان گلپایگان استان اصفهان از چالش های ادامه داری است که به رغم رسیدگی ها و 
نظارت های مسئولان هنوز وجود دارد، مردم از کیفیت نان گلایه دارند و خواستار بهبود هستند. ساکنان گلپایگان 
عنوان می کنند که کیفیت نان بیشتر نانوایی ها بسیار پایین است، به حدی که نمی توان نان امروز را برای فردا مصرف 
کرد و باید آن را دور انداخت چراکه دیگر قابل مصرف نیست. محمد نوبخت از شهروندان گلپایگانی می گوید: نان 
در شهر گلپایگان کیفیت خوبی ندارد و امید می رود نظارت بهتری از سوی دستگاه های مربوطه بر نحوه پخت نان 
صورت گیرد، نبود کیفیت نان مربوط به نحوه تهیه و پخت نان یا به نوعی گندم می شود؛ اگر گندم بی کیفیت باشد 

که هیچ، اما مشکل تهیه خمیر حل شدنی است.
علی یاوری، دیگر شــهروند گلپایگانی می گوید: کیفیت نان آن چنان تعریفی ندارد، اما اگر گندم بی قوت است 
و مشکل آرد اســت چرا بعضی نانوایی ها نان را خوب می پزند؛ نظارتی از سوی دستگاه ها در تهیه خمیر صورت 

نمی گیرد، نانوا باید چند ساعت قبل از شروع پخت خمیر تهیه کند تا به خوبی عمل بیاید و نان سفت نشود.
این شهروند معتقد است: دســتگاه نانوایی ها ارتقا پیدا کرده و انتظار می رفت کیفیت نان هم بهبود پیدا کند، اما 

همچنان شاهد کیفیت پایین نان در نانوایی ها هستیم.

آموزش های لازم به نانوایی ها داده شود
محبوبه مرادی یکی دیگر از ساکنان شهر گلپایگان اظهار می کند: حتی با توجه به افزایش قیمت نان در گلپایگان، 
بهبودی در کیفیت نان حاصل نشــده و این نیازمند نظارت جدی بر کار نانوایی ها لازم است. وی ادامه می دهد: 
کیفیت نداشتن نان به دلیل بی ســابقه بودن و تازه کار بودن بعضی نانوایی ها است که باید به آن ها آموزش لازم 
داده شــود؛ نانوایی هایی در شهرستان داریم که ســابقه دراز مدتی در پخت نان دارند و نانشان از کیفیت بالایی 

برخوردار است. 
نانوایان شهر گلپایگان نیز نبود انگیزه اقتصادی را عاملی اساسی در کیفیت نان عنوان می کنند، آن ها معتقد هستند 
که نانوایان از صبح تا غروب پای تنور آن هم در فصل گرما کار می کنند و انتظار دارند در پایان روز و آخر ماه در آمد 
مناسبی داشته باشــند در صورتی که درآمدی که در پایان ماه حاصل می شود رقم بسیار ناچیزی است و انگیزه 

اقتصادی از نانوا گرفته شده است.

مردم قدرت خرید نان گران ندارند
علیرضا فخری زاده، معاون فرماندار گلپایگان نیز با بیان اینکه عواملی مختلفی در عدم کیفیت نان وجود دارد، عنوان 
می کند: بعضی نانوایی ها دقت کافی در تهیه خمیر ندارند و خیلی دیر خمیر می کنند که همین موجب می شود تا 
خمیر به خوبی عمل نیاید. وی با اشاره به اینکه مرغوب نبودن گندم در سراسر کشور مطرح است، می افزاید: با توجه 
به بازدیدهای سرزده که از کارخانه آرد گلپایگان انجام دادیم، رعایت موارد بهداشتی و فنی در تهیه آرد مشاهده شده 

است و اکنون با توجه به مصوبه کارگروه آرد و نان استان از کارخانه گلپایگان به سایر شهرها آرد صادر می شود و به 
لحاظ کیفیت بسیار راضی هستند. معاون فرماندار گلپایگان با اشاره به اینکه کارگروهی برای بازدید از نانوایی های 
شهرستان تشکیل دادیم وکه به صورت چرخشی در حال بازدید هســتند، می افزاید: نانوایی ها باید دقت لازم را 
در تهیه خمیر نان انجام دهند و در این راستا نیز تذکرات به نانوایی ها دادیم. فخری زاده می گوید: پلمب نانوایی 
راهکار حل مشکل کیفیت نان نیست بلکه موجب طولانی شدن صف نانوایی ها و قطع سهمیه آرد نانوایی می شود.

وی ادامه می دهد: برخی نانوایان درخواست آزادپزی دارند و انگیزه ادامه پخت نان به نرخ دولتی نیست، اما به 
دلیل شرایط اقتصادی مردم قدرت خرید نان گران را ندارند.

دولت برای نان یارانه تخصیص دهد
مجید فصاحت، رئیس اتحادیه نانوایان و قنادان شهرستان گلپایگان با بیان اینکه در شهرستان گلپایگان ۱۳0 واحد 
نانوایی فعالیت دارد، اظهار می کند: سرانه توزیع آرد به ازای هر نفر شش تا ۱0 کیلوگرم است. وی با اشاره به اینکه 
آرد آزاد در تمام واحدهای نانوایی شهرستان به صورت یارانه توزیع می شود، می افزاید: ماهانه ۶۲۵ تن آرد میان 

۱۳0 نانوایی شهرستان گلپایگان توزیع می شود.
رئیس اتحادیه نانوایان و قنادان شهرستان گلپایگان با بیان اینکه تأمین آرد یارانه ای بر اساس سرانه جمعیت 
شهرســتان، رفع کمبود آرد نانوایان و جلوگیری از پخت نان به صورت آزاد مهم تریــن اقدامات اتحادیه نانوایان 
گلپایگان است، تأکید می کند: واحدهای نانوایی شهرستان دغدغه پرداخت هزینه کارگر را دارند که امید می رود 
تصمیمی گرفته شود تا دولت برای نان یارانه تخصیص دهد تا هم واحدهای نانوایی ضرر نبینند و هم مشتریان 
راضی باشند. فصاحت ادامه می دهد: در شــرایط کنونی ادامه فعالیت برای نانوایی ها دشوار است و تاکنون ۵0 
درصد نانوایی ها درخواســت پخت نان را به صورت آزادپز دارند، تلاش داریم نان در شهرستان گران نشود زیرا به 

دلیل مسائل اقتصادی مردم قدرت خرید نان گران قیمت را ندارند.
وی با اشاره به تأثیر افزایش گرانی ها بر کسب و کار نانوایی ها، می گوید: طی سال های اخیر تقاضای جدید برای 
راه اندازی نانوایان کم شده است، اما نانوایی های که کار می کنند به دلیل تکلیفی که برای تأمین نان مردم دارند 
هنوز به فعالیت خود ادامه می دهند. رئیس اتحادیه نانوایان و قنادان شهرستان گلپایگان می افزاید: بعضی آردها 

گلوتن پایینی دارند و به همین دلیل کیفیت نان هم پایین است و نباید گفت آرد خراب است.

گندم گلپایگان کفاف نانوایی ها را نمی دهد، باید از سایر شهرها وارد کنیم
عباس عباس زاده، مدیر عامل کارخانه آرد گلپایگان با بیان اینکه ظرفیت اسمی کارخانه آرد ۵000 تن است اما در 
حال حاضر ۱۵00 تن گندم پذیرش داریم، می گوید: از ۱۵00 تن آرد تولیدی ۶۵0 تن میان نانوایان شهرستان توزیع 
می دهیم و مابقی به سایر شهرهای استان صادر می شود. وی با بیان اینکه ۱0 گونه گندم وارد کارخانه آرد گلپایگان 
می شود، ادامه می دهد: گندم وارد شده به کارخانه ابتدا در آزمایشگاه کارخانه بررسی و سپس توسط مجهزترین 
دستگاه هایی که در اختیار داریم بوجاری می شــود تا ناخالصی های گندم گرفته شود، زیرا گندم های وارد شده 

خالص نیست، به نحوی که هر کیلو گندم ۱0 درصد آن ناخالص است.
مدیر عامل کارخانه آرد گلپایگان ادامه می دهد: گندم تولیدی گلپایگان کفاف نانوایی های شهرستان را نمی هد و 
باید از سایر شهرها گندم وارد کنیم. عباس زاده با بیان اینکه کشور ما در سال جاری به خودکفایی گندم رسید و در 
حال حاضر واردات از خارج کشور گندم نداریم، عنوان می کند: اگرچه ممکن است کیفیت آرد صددرصد نباشد، اما 
تنها کیفیت آرد در مرغوبیت نان تأثیرگذار نیست و به تهیه خمیر نیز بستگی دارد، نانوایان باید زمان تهیه خمیر را با 

پخت نان همزمان نکنند و لازم است چند ساعت قبل از پخت نان، خمیر را تهیه کنند تا خمیر برای نان آماده باشد.
وی تأکید می کند: لازم است بازرسی و نظارت بیشتری از نحوه تهیه خمیر نان در نانوایی ها صورت گیرد.

تولید بذر گندم مرغوب در ایستگاه تحقیقات
مهرداد محلوجی، دانشیار مرکز تحقیقات کشاورزی استان اصفهان اظهار می کند: در ایستگاه تحقیقات گلپایگان 
»میان طرح های به نژادی« انجام می دهیم، این طرح ها ۱۲ سال طول می کشد تا به یک رقم جدید منتج شود، 
سپس طرح های به زدایی روی آن انجام می دهیم تا در آخر نتایج را به کشاورزان عرضه می کنیم. وی می افزاید: 
در کنار کارهایی که انجام می دهیم مدیریت ترویج جهاد کشاورزی گلپایگان نیز در گسترش نتایج ترویج به ما 
کمک می کنند و در کلاس های آموزشی و مناسبت های روز مزرعه، همینطور انتقال یافته ها به کشاورزان در کنار 

تحقیقات هستند تا نتایج به دست آمده در عرصه کشاورزی گسترش پیدا کند.
دانشیار مرکز تحقیقات کشاورزی استان اصفهان با اشاره به اینکه در ایستگاه تحقیقات دامپروری گلپایگان گندم 
و جو را تکثیر می کنیم، خاطرنشان می کند: برای مناطق سردسیری از جمله گلپایگان و خوانسار، تیران و فریدن و 

فریدونشهر بهترین ارقام گندم از نوع پیشگام، سیمین، حیدری و حیران است زیرا عملکرد خوبی دارد. 
محلوجی ادامه می دهد: در ایستگاه تحقیقات گلپایگان از ارقام جو مهتاب و آذران تکثیر می شود، زیرا هم مناسب 
تولید دانه و هم مناسب تولید خسیر است. وی عنوان می کند: امسال با توجه به پایین بودن نرخ خرید تضمینی 
گندم، کشاورزان جو مهتاب را به صورت خسیل )علوفه سبز( برداشت کردند، این روش برداشت از لحاظ اقتصادی 
و مصرف کم آب به صرفه است. دانشیار مرکز تحقیقات کشاورزی استان اصفهان با بیان اینکه ارقام گندم حیران 
و پیشگام و حیدری به دلیل داشتن ۱۲ درصد پروتئین کیفیت خوبی برای تولید نان دارد، خاطرنشان می کند: 
اگر نانوایان از این ارقام استفاده کنند، کیفیت نان افزایش پیدا می کند، اما به دلیل بالا بودن قیمت از آرد استفاده 
نمی کنند.  محلوجی اضافه می کند: دولت این نوع گندم را از کشــاورز کیلویی ۱۷هزارو ۵00 تومان گندم خرید 
می کند، اما قیمت آردی که نانوا می خرد پایین تر از این نرخ است زیرا آردی که نانوا خریداری می کند مخلوطی از 
چند نوع گندم است و به همین دلیل نان کیفیت ندارد. وی ادامه می دهد: بر اساس کار تحقیقاتی که در مؤسسه 
اصلاح بذر انجام شده اســت، ۱۱ درصد پروتئین گندم افزایش دارد که از لحاظ کیفی مناسب است؛ بنابراین، از 

نظر تحقیقات این ارقام گندم جدیدی که کشاورزان کشت و تولید می کنند برای پخت نان دارای کیفیت است.

رئیس اداره صنعت، معدن و تجارت اردســتان گفت: طی یک سال گذشته 
هفت جواز تأسیس از طریق خانه صنعت و معدن استان اصفهان صادر شده 

است.
جواد حقیقت پور در گفت وگو با »ایســنا«، اظهار کرد: سازمان های صنفی در 
شهرستان اردستان متشکل از اتاق اصناف و ۱۲ اتحادیه است و ۲۴۶۶ واحد 
صنفی تحت پوشــش این اتحادیه فعالیت می کنند و از ابتدای سال جاری 

۳۵۴ پروانه کسب صدور و تمدید شده است. 
وی با اشاره به ساماندهی اتحادیه های صنفی اردستان در یک مکان مشخص 
و واحد، افزود: امسال تاکنون ۵۶ مورد پروانه مشاغل خانگی صادر شده که 
۲۵ نفر از این تعداد برای دریافت تسهیلات قالیبافی و خیاطی به اداره تعاون 

کار معرفی شده است. 
رئیس اداره صنعت، معدن و تجارت اردســتان با بیان اینکه از ابتدای ســال 
جاری تاکنون ۱۵0 نفر اشــتغال جدید مربوط به حوزه این اداره ثبت سامانه 
رصد اشتغال شده اســت، گفت: همچنین از ابتدای سال جاری تاکنون ۶۵ 
مورد جلســه و کمســیون نرخ گذاری اجناس و خدمات در این شهرســتان 

تشکیل شده است.
حقیقت پور در خصوص وضعیت صنایع در این شهرســتان گفت: تاکنون ۸۶ 
پرونده بهره برداری فعال در این شهرســتان صادر شده است و طی یک سال 
گذشته هفت جواز تأسیس از طریق خانه صنعت و معدن استان صادر شده 
است که دو مورد آن در روستاهای شهرستان بوده است و بهره برداری مجوزها 

می تواند حداقل ۲00 اشتغال جدید را در شهرستان فراهم کند. 

وی خاطرنشان کرد: امســال هفت واحد صنعتی شهرســتان طرح توسعه 
واحد صنعتی خود را خواهند داشت و برآورد می شود اجرای آنها در واحدهای 

صنعتی شهرستان می تواند تا ۵00 اشتغال جدید را فراهم کند.
رئیس اداره صنعت، معدن و تجارت اردستان در مورد ظرفیت های اقتصادی 
و سرمایه گذاری این شهرســتان گفت: واقع شدن در مرکز کشور و عبور جاده 
ترانزیت شــمال-جنوب، عبور راه آهــن تهران - اصفهان و تهــران - جنوب، 
دسترسی آســان به پایتخت کشور و مرکز اســتان از نظر جغرافیایی فرصت 
خوبی برای اردستان فراهم کرده است.  حقیقت پور اضافه کرد: همچنین وجود 
شهرک ها و ناحیه های صنعتی وسیع و هموار، امکانات زیربنایی کافی مانند 
آب صنعتی، برق، عبور خط هشتم انتقال گاز سراسری و نیروی کار مناسب از 

مزیت های اقتصادی در شهرستان اردستان است.

 رئیس اداره صمت اردستان خبر داد؛

پیش بینی ایجاد ۷۰۰ اشتغال جدید در اردستان

بخشدار زواره گفت: کلنگ احداث ۲ طرح درمانی و فرهنگی در شهر زواره با حضور مسئولان شهرستان و محلی به زمین زده شد. حسین کبریایی زاده در حاشیه 
مراسم کلنگ زنی بیمارستان زواره در گفت وگو با »ایسنا«، اظهار کرد: سابقه مجوز و احداث بیمارستان در شهرستان اردستان به حدود دهه ۶0 بر می گردد و 
از آن زمان تاکنون تلاش شده زایشگاه زواره ابتدا تبدیل به مرکز فوریت های پزشکی اورژانس و طی ســه سال گذشته نهایت مجوز احداث بیمارستان صادر 

شده است. 
وی با بیان اینکه شرط صدور مجوز بیمارســتان شهدای شــهراب زواره تکمیل بخش های مختلف آن بود، افزود: با پیگیری هیئت امنای بیمارستان و شبکه 
بهداشت و درمان اردستان و جذب کمک های خیر کلنگ تکمیل بخش های مختلف بیمارستان ۳۲ تخت خوابی شهدای شهراب زواره در زمینی به مساحت 

۸00 مترمربع انجام شد. 
بخشدار زواره با اشاره به اینکه قرار است قسمت های اتاق عمل، ریکاوری، بخش زنان و زایمان و... در مدت زمان یک سال ساخته شود، گفت: هزینه ابتدایی 
احداث بخش های مختلف بیمارستان به همراه تجهیز و وسایل موردنیاز ۳۵ تا ۴0 میلیارد تومان خواهد بود که همگی توسط مؤسسه فرهنگی شهدای شهراب 
پرداخت خواهد شد. کبریایی زاده گفت: با توجه به اینکه شهر زواره فضای تفریحی فرهنگی شاخص نداشت و نیاز مردم و جامعه بود، کلنگ مجموعه فرهنگی 

تفریحی باغ ایرانی در زمینی به مساحت ۲ هکتار و زیربنای ۸00 مترمربع زده شد. 
وی با بیان اینکه هزینه برآورد شــده این مجموعه ۳۵ میلیارد تومان خواهد بود که با مشارکت موسســه فرهنگی شهدای شهراب و اداره کل راه و شهرسازی 
پرداخت خواهد شد، تصریح کرد: این مجموعه شامل بخش های مختلف باغ بانوان، رستوران، سالن سینما و اجتماعات و به طور کلی یک فضای کامل تفریحی 

خواهد بود که متناسب با شرایط و مناسبت های مختلف پذیرای مردم خواهد بود.
بخشدار زواره خاطرنشان کرد: فضاسازی و معماری باغ ایرانی در شــهر زواره برگرفته از بناهای برجسته و معماری های تاریخی شهر زواره خواهد بود تا یک 

فضای شاخص و ماندگاری را در شهر زواره داشته باشیم.

خبر روزکلنگ زنی ۲ طرح درمانی و فرهنگی در  زواره

تحقق یکی از مهم ترین 
مطالبات مردم نایین در 

 حوزه مسکن پس از 
چندین دهه

رئیس اداره راه و شهرسازی شهرستان نایین 
از تحقق یکی از مطالبات مهم مردم شهرستان 
در حوزه مسکن و تخصیص ۲۲۳ تن قیر رایگان 
برای آسفالت معابر خاکی بافت های  تاریخی 
و فرسوده شهرستان خبر داد. مهدی علمی در 
گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: با توجه به تلاش 
مستمر اداره راه و شهرسازی شهرستان، پس 
از چندین دهه اراضی بایر داخل محدوده شهر 
نایین تعیین تکلیف شــد. وی افزود: یکی از 
برنامه ها حل مشکل زمین موسوم به امامی ها 
بود که با پیگیری های مستمر مشکلات حقوقی 
و املاکی این زمین که حدود ۳۵ هکتار است 
بعد از گذشــت چندین دهه حــل و عملیات 
نقشه برداری هوایی اراضی برای تفکیک انجام 
شد. برنامه دیگر استفاده از اراضی مازاد دولتی 
برای انجــام طرح های حمایتی مســکن بود 
که این مهــم نیز با پیگیری های انجام شــده 
نتیجه داد و اراضی مازاد دانشــگاه پیام نور به 
مســاحت ۱۲ هکتار به ســازمان ملی زمین و 
مسکن تغییر نمایندگی پیدا کرد و این اراضی 
نیز توسط مشاور طرح نقشه برداری شده است 
و در حال تهیه طرح تفکیکی هستیم. این اراضی 
پس از تفکیک و صدور اســناد تک برگ برای 
متقاضیان نهضت ملی مسکن و دیگر طرح های 
مسکن تخصیص داده خواهد شد. علمی درباره 
اقدامات انجام شــده برای رفع مشکل معابر 
آسفالت نشده محلات هدف بازآفرینی شهری 
تصریح کرد: یکی از مشکلات بافت های تاریخی 
و فرسوده این شهرستان، وجود معابر خاکی و 
به تبع آن ایجاد شــرایط نامطلوب برای زندگی 
مردم آن مناطق بود که برای توســعه شهری، 
ایمنی در تردد مردم و رسیدن به استانداردهای 
مطلوب اقدامات ویژه ای در این باره انجام شد. 
در این راســتا طی تفاهم نامه های منعقد شده 
۱۵0 تن قیر رایگان به شهرداری نایین و ۷۳ تن 
قیر رایگان به شــهرداری بافران برای آسفالت 
معابر خاکی محلات هدف بازآفرینی شهری 

اختصاص پیدا کرد.

اخبار

استان



رئیس اتحادیه گوشت گوسفندی:

بازار گوشت قرمز رونق ندارد

علی اصغر ملکی، رئیس اتحادیه گوشت گوسفندی گفت: قیمت گوشت قرمز در مقایسه با اوایل 
ماه  جاری حدود ۳۰ هزار تومان در ازای هر کیلوگرم کاهش یافته است. وزن گیری مناسب دام ها 

و نبود رونق در بازار گوشت قرمز علل اصلی نزول قیمت ها محسوب می شود.
به گزارش خبرنگار ایراسین، مشاهدات میدانی از فروشگاه های پروتئینی سطح شهر از کاهش 
جزئی قیمت گوشــت قرمز در نیمه دوم مهر ماه ۱۴۰۳ حکایت می کند. این در حالیســت که هر 
ساله با شروع فصول پاییز و زمستان و سرد شــدن هوا مصرف پروتئین و گوشت قرمز در کشور 
بالا می رود و روند صعودی تقاضا منجر به رشــد قیمت ها خواهد شد. در مقابل بازار گوشت قرمز 
در شــرایط فعلی از آرامش نسبی برخوردار است. گفت وگو با شــماری از قصابان اصفهانی نشان 
می دهد تقاضا برای گوشــت قرمز به دلیل بالا بودن قیمت ها پایین است و اقشار زیادی به جای 
خرید گوشت قرمز به تهیه سایر اقلام پروتئینی با قیمت مناسب تر روی آورده اند. به اعتقاد آن ها 
افراد زیادی خرید گوشت گوساله تنظیم بازاری را به گوســفندی به دلیل قیمت مناسب ترجیح 
می دهند. این روزها اگر ســری به فروشــگاه های زنجیره ای بزنید، قادر به خرید گوشت قرمز 
تنظیم بازاری با قیمت مناسبی خواهید بود، برای نمونه ران گوســاله بسته بندی شده در بعضی 
از فروشــگاه ها حوالی ۳۰۵ هزار تومان قیمت گذاری شده اســت و یا سردست مخلوط گوساله 

بسته بندی شده تنظیم بازاری با قیمتی نزدیک به ۳۰۵ هزار تومان به فروش می رسد.
علی اصغر ملکی، رئیس اتحادیه گوشــت گوســفندی نیز کاهش تقاضــا را عامل اصلی کاهش 
قیمت ها می داند و دراین باره به خبرنگار ایراسین گفت: قیمت گوشت قرمز در مقایسه با اوایل ماه 
جاری حدود ۳۰ هزار تومان در ازای هر کیلوگرم کاهش یافته است که یکی از علل این موضوع به 

رونق نداشتن بازار گوشت قرمز باز می گردد.
ملکی اضافه کرد: دام ها در این فصل به خوبی وزن می گیرند و وزن گیری مناسب دام ها در کنار 
افت تقاضا برای این محصول دو عامل کاهش قیمت گوشت قرمز طی روزهای گذشته محسوب 

می شود.
اکنون هر کیلوگرم ران گوسفندی حوالی ۹۰۰ هزار تومان، ماهیچه گوسفندی ممتاز ۹۶۰ هزار تومان، 
شقه گوسفندی ۸۵۰ هزار تومان، راسته گوسفندی ۷۴۰ هزار تومان، چرخ کرده گوسفندی ۵۲۰ هزار 
تومان، گوشت گوساله ۵۷۸ هزار تومان، راسته گوساله ۷۹۸ هزار تومان، دنبه گوسفندی ۳۳۸ هزار 
تومان، کله و پاچه گوسفندی بسته به وزن بین ۵۷۰ تا ۹۵۰ هزار تومان، یک دست سیراب شیردان 
گوســفندی ممتاز نیز کم تر از ۳۰۰ هزار تومان قیمــت دارد. البته باتوجه به درجه کیفی گوشــت 
احتمال بالا و پایین بودن چند ده هزار تومانی قیمت گوشت گوسفندی در قصابی های سطح شهر 
وجود دارد. در حال حاضرگوســفند زنده بدون تغییر کار با قیمت ۲۶۰ تا ۳۰۰ هزار تومان در عرضه 

می شود و این بها برای برای گوساله زنده حوالی ۱۸۰ تا ۱۹۰ هزار تومان است. 

ناترازی برق و سایه  سنگین استخراج غیرقانونی ارزهای دیجیتال بر اقتصاد اصفهان

سایه روشن رمزارزها
اخیرا ۶۵ دستگاه استخراج ارز دیجیتال قاچاق به ارزش ۴۰ میلیارد 
ریال در اصفهان کشف شــد که تاییدی بر نظر کارشناسان درباره یکی 
از دلایل ناترازی برق و عدم بازرســی مناســب در حوزه استخراج ارز 

دیجیتال است.
ارزهای دیجیتال از زمان ظهور بیت  کوین در سال ۲۰۰۹ به شدت رشد 
کرده  اند؛ اکنون بیش از ۱۸ هزار نــوع ارز دیجیتال فعال وجود دارد و 
بازار ارزهای دیجیتال تا ســال ۲۰۲۴ به حدود ۱.۱ تریلیون دلار رسیده 
اســت و بیت  کوین به عنوان ارز پیشتاز، بیش از ۴۰ درصد از کل بازار را 

به خود اختصاص داده است.
کشــورها رویکردهای متفاوتی نســبت به ارزهــای دیجیتال دارند؛ 
برخی مانند چین، اســتخراج این ارزها را ممنوع کرده  اند و در مقابل، 
کشورهایی مانند السالوادور با پذیرش بیت  کوین به عنوان واحد پول 
رسمی، در پی جذب ســرمایه  گذاری و بهبود وضعیت اقتصادی خود 

هستند.

وضعیت استخراج ارزهای دیجیتال در ایران
اگرچه اســتخراج ارزهای دیجیتــال در ایران به علــت هزینه پایین 
انرژی باعث شــده از نظر اقتصادی توجیه  پذیر باشد اما دولت ایران 
به  دلیل کمبود انرژی و فشــار بر شــبکه برق، از ســال ۱۳۹۸ قوانین 
ســخت  گیرانه  ای برای فعالیت ماینرها وضع کرده و تنها به واحدهای 
مجوزدار اجــازه فعالیت داده اســت؛ با این وجود، بســیاری از افراد 

به صورت غیرمجاز و بدون مجوز به فعالیت ادامه می دهند.
و اما اخیرا ۶۵ دســتگاه ماینــر قاچاق بــه ارزش ۴۰ میلیارد ریال در 
اصفهان کشــف و ضبط شد؛ این کشــف نشــان دهنده حجم بالای 
فعالیت هــای غیرقانونــی در حوزه اســتخراج ارز دیجیتال اســت؛ 
کارشناســان برآورد می  کنند که هر دســتگاه ماینر در طول یک سال 
می تواند بین ۰.۱ تا ۰.۲ بیت کوین اســتخراج کند؛ اگر این تعداد ماینر 
به طور قانونی فعالیت می  کردند، درآمد قابل توجهی برای مالکان خود 

ایجاد می کردند.
در همین ارتباط کارشــناس ارزهای دیجیتال در گفت و گو با خبرنگار 
بازار اظهار کرد: ایــران با توجه به هزینه های پاییــن انرژی، به مکانی 

جذاب برای استخراج ارز دیجیتال تبدیل شده است.
علی رضایی افزود: این جذابیت باعث شــده که بســیاری از افراد به  
صورت غیرمجاز و بــدون مجوز فعالیت کنند. این موضــوع نه تنها به 
شبکه برق کشــور آســیب می زند، بلکه کنترل دولت بر این صنعت را 

نیز دشوارتر می کند.

مدیریــت و نظــارت بــر تولیــد ارزهــای دیجیتال بــه جای 
محدودیت آفرینی

وی گفــت: دولــت باید به جــای محــدود کــردن این فعالیــت  ها، 
چارچوب  هایی برای مدیریت و نظارت بر تولید ارزهای دیجیتال ایجاد 
کند چراکه موضوع ناترازی برق و تاثیر آن بر قطعی برق صنایع و وضعیت 
اقتصادی کشور معضلی اساسی اســت که باید در بخش های مختلف 

برای پیشگیری از آن برنامه ریزی شود.
کارشــناس ارزهای دیجیتال تصریح کرد: اســتخراج غیرقانونی این 
دســتگاه  ها نه  تنها به دولت آســیب می  زند بلکه این اســتخراج های 
غیرقانونی فشــار بر مصرف برق خانگی را نیز افزایش می دهد و ممکن 
است مشکلاتی برای تأمین انرژی عمومی به  وجود آورد؛ دولت به  دلیل 
این فشارها، سیاست  های سخت گیرانه  ای در زمینه کنترل مصرف برق 

و برخورد با ماینرهای غیرمجاز اتخاذ کرده است.
در همین ارتباط تحلیلگر اقتصادی نیز در گفت و گو با خبرنگار بازار اظهار 
می کند: بســیاری از کشــورهای دیگر در حال ســرمایه  گذاری بر روی 
ارزهای دیجیتال هستند و به تدریج سیاست  های خود را برای حمایت 

از این صنعت بهبود می  بخشند.
ســعید مهدوی گفت: در ایــران، مشــکل کمبود انــرژی و عدم وجود 
زیرساخت های مناسب، فعالیت  های غیرقانونی را تشدید کرده است؛ 
نیاز به یک رویکــرد جامع و دقیق بــرای مدیریت اســتخراج ارزهای 

دیجیتال و جلوگیری از سوء استفاده  های غیرمجاز احساس می  شود.
وی تاکید کرد: کشف تعداد زیادی ماینر، نشان  دهنده عدم رعایت قوانین 
و مقررات مربوط به استخراج ارزهای دیجیتال در کشور است، با وجود 

اینکه فعالیت  های قانونی می توانند به رشد اقتصادی کمک کنند.
تحلیلگر اقتصادی گفت: فعالیت های غیرمجاز به شــبکه انرژی فشار 
می  آورند و ممکن است عواقب وخیمی برای اقتصاد ملی داشته باشند؛ 
دولت باید با ارتقاء آگاهی عمومی و تشــویق به فعالیت های مجاز، از 

ظرفیت  های بالقوه این صنعت بهره  برداری کند.
باید توجه داشــته باشــیم که هر نوع قطعی و یا ناترازی برق در درجه 
نخست به تولید و صنعت کشور ضربه می زند، آن هم در شرایطی که در 
زمان کمبود برق در درجه نخست قطعی برقی کشور قرار می گیرد؛ در این 
ارتباط یوسف نجفی استاد دانشگاه و مشــاور وزیر نیرو می گوید: بنا به 
گزارش کمیسیون انرژی اتاق ایران درحال حاضر در ایام گرم سال ۲۰ هزار 
مگاوات ناترازی برق وجود دارد و پیش بینی ها نشان می دهد که درسال 
آتی به ناترازی ۲۴ هزار مگاواتی برســیم که برای تامین این مقدار برق 
بیش از ۲۵ میلیارد دلار سرمایه گذاری به همراه پنج سال زمان نیاز است.

خسارت اقتصادی ناشــی از قطعی برق صنعتی بیشــتر از سایر 
بخش ها

وی توجه به بخش تولید و توزیع را چاره اصلــی رفع ناترازی در حوزه 
برق می داند و می گوید: بخش صنعت در زمان  فشار به شبکه تولید و 
توزیع برق کشور، در اولویت اول قطعی برق کشور قرار دارد اما باید دقت 
کنیم که درجه اثرپذیری و خسارت اقتصادی کشور ناشی از قطعی برق 

صنعت به مراتب بیشتر از سایر بخش های اقتصادی است.
نجفی تاکید می کند: یکی از این کارهای فوری برای جلوگیری از آسیب 
بیشــتر به صنایع عمل به تعهدات ماده ۲۵ قانون بهبود مستمر محیط 

کسب وکار از بابت عدم النفع قطعی برق صنایع است.
در همین ارتباط عضو هیئت علمی پژوهشگاه نیرو با تایید اینکه بخشی 
از ناترازی برق بــه رمزارزها بر می گردد، اظهار می کند: رشــد تقاضای 
ناشی از رشــد اقتصادی، فعالیت  های زیرزمینی مانند تولید رمزارز و 
تأثیر قیمت  گذاری موجب شده اســت که هسته اولیه ناترازی در برق 

شکل بگیرد.
کیومرث حیدری با بیان اینکه وضعیت فعلی نظام قیمت  گذاری برق 
به ســمت یک کالای عمومی )رایگان( نیز در وضعیت فعلی تاثیرگذار 
است. وی به اثرات مخرب ناترازی برق اشاره کرده و می گوید: ناترازی 
آینده می تواند بسیار شدیدتر و مخرب  تر از تجربه سال های اخیر باشد 
و انرژی الکتریکی می  تواند به عنوان مســئله شــماره یک به صنعت 
تحمیل شود؛ بنابراین توصیه می شود نهادها فکری در بخش صنعت 
و شناســایی بکار بستن تســهیلگرها و شــتاب دنده  های رفع بحران 

داشته باشند.
کشــف ماینرهای قاچــاق در اصفهان تنهــا بخشــی از چالش  های 
بزرگتری اســت که ایران در مواجهه با ارزهای دیجیتال دارد. با وجود 
پتانسیل  های فراوان این صنعت، نیاز به تدوین سیاست های مناسب 
و کنترل فعالیت  ها به شدت احساس می شود تا از ظرفیت  های بالقوه 
آن بهره  برداری شود و در عین حال مشکلات مرتبط با انرژی و اقتصاد 

کاهش یابد.

خبر روز

عضو هیئت مدیره خانه صنعت و معدن:

شرکت تعاونی توسعه و عمران اصفهان تاسیس می شود

عضو هیئت مدیره خانه صنعت و معدن گفت: ۷ آبان ۱۴۰۳ آخرین مهلت پذیره نویسی شرکت تعاونی 
توسعه و عمران شهرستان اصفهان است.

رضا چینی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با اشــاره به پیگیری های ۳ سال گذشته برای دریافت مجوز 
راه اندازی شرکت تعاونی توسعه و عمران شهرســتان اصفهان اظهار کرد: باید توجه داشت که اقشار، 
گروه، اصناف و فعــالان اقتصادی، تولیدی، صنعتی، فعالان اجتماعی و غیــره پیگیر راه اندازی این 

شرکت بودند.
وی با بیان اینکه پذیره نویسی برای این شرکت آغاز شده و با توجه به تقاضاهای اعلامی زمان پذیره 
نویسی تا ۷ آبان ماه تمدید شده است، تصریح کرد: همه تلاش ما مشارکت همه اقشار در این شرکت 

است چرا که باید نفع آن به همه اقشار جامعه به صورت عادلانه برسد.
عضو هیئت مؤسس شرکت تعاونی توسعه و عمران شهرستان اصفهان با بیان اینکه باید نیم درصد 
جمعیت شهرستان، ۱۲ هزار نفر از شهروندان اصفهانی برای اولین پذیره نویسی شرکت تعاونی توسعه 
پذیره نویسی کنند ابراز کرد: چون تمدید مجدد از نظر قانونی امکان پذیر نیست و فرآیند مهلت ثبت 
سامانه نیز تا تاریخ هفتم آبانماه پایان می پذیرد ضروری است شهروندان قبل از اتمام مهلت با مراجعه 

به محل پذیره نویسی فرآیند را تکمیل کنند.
چینی با بیان اینکه سن بالای ۱۸ سال و اهل اصفهان و یا ساکن اصفهان بودن از شرایط ثبت نام در 
شرکت تعاونی توسعه و عمران اصفهان است، ابراز کرد: متقاضیان باید به اتاق تعاون استان اصفهان 

واقع در خیابان فیض، چهار راه رکن الملک مراجعه کنند.
وی تصریح کرد: همچنین دریافت مدارک متقاضیان در خانه کارگــر در خیابان ارتش، اتاق اصناف 
خیابان اردیبهشت، اتاق بازرگانی میدان فیض و خانه صنعت و معدن اصفهان واقع در خیابان هشت 

بهشت شرقی امکان پذیر است.
عضو هیئت مدیره خانه صنعت اســتان اصفهان تاکید کرد: ارزش هر بسته سهام یک میلیون و ۵۰۰ 
هزار تومان است که با واریز نقدی یک ســوم و تعهد پرداخت دو سوم پذیره نویسی انجام می شود. 
متقاضیان باید واریز یک سوم نقدی را به شماره حساب شرکت تعاونی توسعه و عمران شهرستان 

اصفهان ۱/۵۷۳۸۲۲۶/۲۱۱/۱۴۱۹ نزد بانک توسعه شعبه بزرگمهر واریز کنند.
چینی گفت: با راه اندازی این شرکت همه قراردادها و واگذاری های رانت زای دولتی با ترک تشریفات 

قانونی و از طریق مذاکره قابل واگذاری به این شرکت خواهد بود.
وی اضافه کرد: شرکت تعاونی توسعه و عمران اصفهان با همکاری تشکل های کارگری، اتاق تعاون، اتاق 
بازرگانی، اتاق اصناف، خانه صمت، کانون انجمن های کارفرمایی، کانون کارآفرینان برتر و اداره کل تعاون 
کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان آغاز به کار کرده است. اطلاعات تکمیلی این پذیره نویسی و سوالات 
و پاسخ های متداول در نشانی اینترنتی https://eitaa.com/isfahantose قابل استفاده است.

اخبار

با مسئولان

استاندار پیشین اصفهان با صدور پیامی ضمن اشاره به دستاوردهای دولت سیزدهم 
در این اســتان گفت: طرح تامین آب از دریای عمان به عنوان پرشتاب ترین پروژه 
انتقال آب تاریخ کشور با بیش از ۷۰ درصد پیشرفت به دولت چهاردهم تحویل داده 
شد. به گزارش ایرنا، پیام سیدرضا مرتضوی که روز شنبه در اختیار ایرنا قرار گرفت، 
حاکیست: با اجرای این طرح در گام نخست با انتقال ۷۰ میلیون متر مکعب، سپس 
۲۰۰ میلیون متر مکعب و در نهایت ۴۰۰ میلیــون مترمکعب آب به اصفهان، مصارف 
بخش صنعت از زاینده رود جدا می شــود. در ادامه این پیام آمده است: با نگاه ویژه 
رییس جمهور شهید به استان اصفهان، اقدامات بی سابقه ای در حوزه آب و احیای 
دائمی زاینده رود رقم خورد که در کمتر از یک ســال آینده به تحولی تاریخی در فلات 
مرکزی کشور منجر خواهد شد. استاندار سابق اصفهان در این پیام خاطرنشان کرد: با 
ورود مستقیم و پیگیری های هفتگی شخص رییس جمهور شهید، پروژه تأمین آب از 
منابع جنوب استان که با عنوان سامانه شهید رییسی و سد ماندگان زینت یافته است، 
در دولت سیزدهم آغاز شــد. مرتضوی افزود: با عنایت ویژه شهید آیت ا... رییسی، 
زمین ۱۵ هکتاری انبار نفت در خیابان هزار جریب اصفهان که متعلق به وزارت نفت بود 
در اقدامی مدبرانه و با مصوبه هیات عالی مولدسازی کشور به شرکت آب منطقه ای 
اصفهان واگذار شد تا با مصوبه دوم این هیات و برگزاری مزایده، تامین مالی ۳۵ هزار 
میلیارد تومانی این پروژه محقق و فراتر از آنچه که در پروژه شهید رییسی نیاز است 
عاید طرح های آبی اصفهان شــود. وی اضافه کرد: در پیگیری طرح ها و پروژه های 
تامین آب دولت های گذشته نیز با اقدامات مستمر احمد وحیدی وزیر کشور دولت 
سیزدهم و نشست های مستمر با وزیر نیرو، در نهایت پمپاژ آب از تونل سوم کوهرنگ 
از زمستان سال ۱۴۰۲ کلید خورد و با تخصیص اعتبار ویژه از سوی وزارت کشور و تملک 
اراضی مرتبط، عملیات اجرایی آن نیز از بهمن ماه سال ۱۴۰۲ آغاز شد. ادامه این پیام 
حاکیست: با استمرار عملیات عمرانی پروژه سد و تونل کوهرنگ سه و همراهی دولت 
چهاردهم، امیدواریم دست کم تا پایان سال ۱۴۰۴ تعهدات بزرگ دولت های مختلف 
و وزارت نیرو از این منبع به اصفهان که انتقال حــدود ۱۲۰ میلیون مترمکعب آب به 
زاینده رود است، تحقق یابد و این گام اساسی برداشته شده در دولت سیزدهم به منظور 

عدالت گستری حکمرانی منابع آب و عمل به وعده های راستین رییس جمهور شهید 
برای مردم استان اصفهان تحقق عینی یابد و ابرچالش فرونشست نیز تعدیل شود. 
مرتضوی در بخش دیگری از این پیام گفت: ۱۱۷ سفر موردی و ۲۹ سفر شورای اداری 
به نقاط مختلف استان، اقدامی برگرفته از سفرهای استانی رییس جمهور شهید بود 
که برای نخستین بار تحقق یافت و نتیجه آن یک هزار و ۳۵۰ مصوبه بود که بر اساس 
گزارش بدست آمده در پایان دولت سیزدهم بطور میانگین بیش از ۹۰ درصد آنها جنبه 
عملیاتی به خود گرفته است. ادامه این پیام حاکیست: در حالی که در ابتدای دولت 
سیزدهم نزدیک به ۹۴۰ مجموعه تولیدی در اصفهان تعطیل یا راکد بود با همت ستاد 
تسهیل و رفع موانع تولید استان حدود ۵۳۰ واحد به چرخه تولید بازگشت که طبق 
گزارش وزارت کشور، استان اصفهان رتبه نخست را در این زمینه به خود اختصاص داد. 
مرتضوی، بهبود شاخص کسب و کار، رشد قابل توجه نسبت مصارف به منابع بانکی، 
تک رقمی شدن نرخ بیکاری و ثبت بهترین عملکرد در حوزه سرمایه گذاری خارجی 
در میان ۳۱ استان را از دیگر دستاوردهای شاخص دولت سیزدهم در اصفهان عنوان 
کرد. مرتضوی خاطرنشان کرد: انتخاب شهید آیت ا... رییسی به ریاست جمهوری 
اسلامی ایران در خرداد ۱۴۰۰ آغازی بر احیای امید و دلگرمی در پس رخدادهای تلخ 
از جمله جان باختن روزانه بیش از ۷۰۰ هموطن بدنبال فراگیری کرونا، رکود بی سابقه 
اقتصادی، تورم ۶۰ درصدی و تعطیلی هزاران واحد تولیدی در کشور بود. وی افزود: 
با در دست گرفتن سکان مدیریت اجرایی کشور توسط شهید جمهور آیت ا... رییسی 
و حلول اندیشه ها و سیاست های متعالی و مجاهدانه او در ارکان مختلف دولت، این 
دوره به فصلی نوین و ترازی جدیــد از حکمرانی انقلابی در پرتو آموزه های منبعث از 
اندیشه های امام راحل )ره( مبدل شد؛ دوران تاریخی که به تعبیر رهبر معظم انقلاب 
»رییسی عزیز به مثابه امیرکبیر، طی سه سال کارهایی را پایه گذاری کرد که ثمره آن 
را بعدها کشور خواهد دید«. استاندار پیشــین اصفهان در بخش پایانی پیام خود با 
آرزوی موفقیت برای دولت مسعود پزشکیان و استاندار جدید اصفهان از همراهی و 
هم افزایی اقشار مختلف مردم، مسئولان نهادها، فعالان فرهنگی، اقتصادی، سیاسی 

و اهالی رسانه قدردانی کرد.

استاندار پیشین اصفهان:

طرح تامین آب از دریای عمان ۷۰ درصد پیشرفت دارد

برداشت میگو از 
مزارع »چوئبده«

شــهر »چوئبــده« در جنــوب 
شهرســتان آبادان بیــش از ۹۰ 
درصد میگوی پرورشــی استان 
را تولیــد می کنــد. از اواســط 
اردیبهشت ماه، بچه میگوها در 
مزارع پرورشــی ذخیره سازی 
شــده و در اواخر شهریور و اوایل 
مهرمــاه، میگوهای پرورشــی 

برداشت می شوند. 

عکس خبر

 ۱۲ حادثه برای ناوگان حمل 
مواد خطرناک در اصفهان و 
لزوم توجه به نکات ایمنی

مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان 
از رخ دادن ۱۲ حادثــه واژگونــی و تصادف 
ناوگان حمل و نقل سوخت و مواد خطرناک 
در جاده های استان در نیمه نخست امسال 
خبر داد و بر رعایت هرچه بیشتر نکات ایمنی 
به منظور پیشگیری از بروز این قبیل حوادث 

تاکید کرد. 
منصور شیشــه فروش در گفت  و گو با ایرنا 
افزود: واژگونی و تصادف ناوگان حمل و نقل 
ســوخت و مواد خطرناک به دلایلی از جمله 
اقدام نکردن به موقع متصدیان حمل و نقل در 
اعزام تیم های فنی برای کنترل حادثه موجب 
وارد شدن خسارت به محیط، انسداد جاده ها، 
ایجاد ترافیک ســنگین و به خطر انداختن 

خودروهای عبوری شده است. 
مدیر کل مدیریت بحران استانداری اصفهان 
خاطرنشــان کرد: مــواد خطرنــاک برای 
بهداشت یا سلامتی انسان، حیوان و محیط 
زیست خطرزاست و شــامل مواد اشتعالزا، 
گازهای تحت فشــار مایع نشــده، مایعات 
و جامدات قابل اشــتعال، پراکســیدهای 
آلی، محصولات سمی و اســیدها می شود. 
شیشــه فروش تصریح کرد: وســایل حمل 
و نقل حامــل مواد خطرنــاک فقط در طول 
روز مجاز به تردد در جاده ها هســتند و باید 
قبل از پایان روز در پارکینگ مناســب توقف 
و تا آغــاز روز بعد از حرکت خــودداری کنند. 
وی اظهار کــرد: متصدی حمــل و نقل باید 
نقشه مسیری را که وسیله نقلیه حامل مواد 
خطرناک برای رسیدن به مقصد طی می کند 
را از اداره راهداری اخذ و با اولویت جاده های 
خارج شهر، کمربندی شــهرها و عبور از نقاط 
کم جمعیت مســیر را به راننــده اعلام کند. 
وی تاکید کرد: رانندگان وسائل نقلیه حامل 
ســوخت و مواد خطرناک مکلفند در مسیر 
تعیین شده حرکت کنند و توقف  بین راه، دور 
از وســایل نقلیه دیگر و در محل های امن و 

خلوت انجام شود. 

عکس: ایرنا

یکشنبه  ۲۹ مهر ۱۴۰۳ / ۱۶ ربیع الثانی  ۱۴۴۶/ ۲۰ اکتبر  ۲۰۲۴/ شماره ۴۲۰۴
اقتصاد



 وزارت میراث فرهنگی اعلام کرد؛

تأسیس پایگاه میراث جهانی 
ناملموس

وزارت میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی از 
تأســیس »پایگاه میراث جهانی ناملموس« و انتصاب 
سرپرست این پایگاه ، همچنین سرپرست میراث جهانی 

»کاروانسرای ایرانی« خبر داد.
به گزارش »ایمنا«، در آستانه روز جهانی میراث فرهنگی 
ناملموس )۱۷ اکتبر - ۲۶ مهــر(، پایگاه میراث جهانی 
ناملموس تأسیس و سیما حدادی به عنوان سرپرست 
این پایگاه جهانی منصوب شده است. بنا به این گزارش 
مصطفی پورعلی، مدیرکل امور پایگاه های میراث ملی و 
جهانی وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی، 
در احکامی جداگانه، سیما حدادی را به سرپرستی پایگاه 
میراث جهانــی ناملموس و عبدالمهــدی همت پور را به 
سرپرستی میراث جهانی کاروانسرای ایرانی منصوب کرد.

در ایــن احــکام آمده اســت: »امید اســت بــا توجه 
به حساســیت این جایــگاه و ظرفیت هــای موجود، با 
برنامه ریزی منسجم ضمن هماهنگی با اداره کل پایگاه ها 
و تعامل با مدیران ستادی و استانی، نسبت به انجام امور 

محوله اقدام کنید.«
میــراث فرهنگــی ناملموس بــه رســوم، نمایش ها، 
اصطلاحات، دانــش، مهارت ها و نیز وســایل، اشــیا، 
مصنوعات دســتی و فضاهای فرهنگی مرتبط با آن ها 
اطلاق می شــود که اجتماعات، گروه ها و در بعضی موارد 
افراد آن ها را به عنوان بخشــی از میــراث فرهنگی خود 
می شناسند. این میراث فرهنگی ناملموس که از نسلی 
به نسل دیگر منتقل می شود، همواره توسط اجتماعات و 
گروه ها در پاسخ به محیط، طبیعت و تاریخ آن ها مجدد 
خلق می شوند و حس هویت و استمرار را برای ایشان به 

ارمغان می آورد.
ایران با ثبت ۲۴ اثر میراث فرهنگی ناملموس در فهرست 
جهانی یونسکو در رتبه پنجم جهان قرار دارد. همچنین با 
ثبت ۲۷ اثر میراث ملموس جهانی در میان ۱۰ کشور اول 
جهان قرار دارد که یکی از این آثار »کاروانسرای ایرانی« 
است که شــهریور ۱۴۰۲ به عنوان بیســت وهفتمین اثر 
تاریخی و طبیعی ایران در چهل وپنجمین نشست کمیته 

میراث جهانی یونسکو ثبت جهانی شد.

    گردشگری و میراث4

 رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان خبر داد

افزایش تعاملات بین المللی اصفهان با چین

رئیس شورای اسلامی شــهر اصفهان جزئیات موارد مطرح شده در 
جلسه این هفته کمیســیون تلفیق شورای اســلامی این کلان شهر را 

تشریح کرد.
محمد نورصالحی در گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به موارد مطرح شده 
در جلسه این هفته کمیسیون تلفیق شورای اسلامی شهر اصفهان اظهار 
کرد: موضوع نخست در این جلسه به بررسی آخرین وضعیت کارکنان 
شــهرداری اصفهان اختصاص داشت؛ در این راســتا مدیرکل منابع 
انسانی شهرداری اصفهان حضور داشت و مباحثی پیرامون وضعیت 

نیروهای حجمی و تطبیق شرایط این نیروها مطرح شد.
وی افزود: بعضی گلایه مندی ها در این حوزه وجود داشت که به صورت 
مفصل در جلسه اخیر مورد بحث و بررسی قرار گرفت، چراکه توجه به 
حوزه منابع انسانی و رفع چالش های مرتبط با آن از اولویت های اصلی 

شورای اسلامی شهر است.
رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان تأکید کرد: در بخش دیگری از این 
جلسه، گزارش سفر سه نفر از نمایندگان شهرداری و شورای اسلامی 
شهر به چین ارائه شد؛ این سفر با هدف خواهرخواندگی شهر هانگژو 

و شرکت در اجلاس تجارت دیجیتال انجام شده بود.
نورصالحی این اقــدام را گامی مثبــت در تقویت روابــط بین المللی 
اصفهان به ویژه با شهرهای چین دانست و گفت: پیش تر شهر »شیان« 
چین به عنوان خواهرخوانده اصفهان شناخته می شد و در حال حاضر 

»هانگژو« نیز به این فهرست افزوده شده است.
وی ادامه داد: هانگژو به عنوان یکی از شهرهای پیشروی چین در حوزه 
شهر هوشمند و تجارت دیجیتال شناخته می شود و گزارش ارائه شده 
از این سفر، حاکی از موفقیت آمیز بودن این تعاملات بین المللی بود.

رئیس شورای اســلامی شهر اصفهان خاطرنشــان کرد: یکی دیگر از 
موضوعات جلســه، کمک به احداث مساجد در شــهر اصفهان بود که 
در این راســتا یک مجموعه فرهنگی فعال و قوی تأیید و مقرر شــد 

بررسی های بیشتر در جلسات آینده انجام و نهایی شود.
نورصالحی گفت: شورای اسلامی شــهر با رویکردی جامع به بررسی 
مسائل مختلف شهر پرداخته و تلاش می کند تا با پیگیری های لازم، 
توسعه شــهری در تمام ابعاد اقتصادی، فرهنگی و اجتماعی محقق 

شود.

 کویر آران و بیدگل، نگینی دیدنی در دِل کویر
مناطق کویری آران و بیدگل در روز های هزار رنگ پاییز چشم نواز است. آران و بیدگل در ۶ کیلومتری 
کاشــان و ۲۱۵ کیلومتری شــمال اصفهان قرار داردکه بر اساس برخی شــواهد تاریخی یکی از 
قدیمی ترین سکونتگاه های بشری با پیشینه ای چند هزار ساله به شمار می رود. آران که اصل آن از 
آرین آمده، به معنای جایگاه مقدس و بیدگل برگرفته از ویگل است؛ زبان مردم این منطقه فارسی 
با لهجه های متفاوت اســت و این زبان محلی در زمره زبان های پهلوی قدیم به شمار می رود. این 
شهرســتان در کنار جاذبه های طبیعی بی مانندی همچون کویر مرنجاب و سیازگه ابوزید آباد، نوار 
بند ریگ، پناهگاه حیات وحش یخاب، دریاچه نمک و بیش از ۱۰۰ هزار هکتار جنگل های دســت 
کاشت تاغ، بافت های تاریخی ارزشمند شهری و روستایی دارد که می تواند آن را به یکی از قطب های 
گردشگری اســتان اصفهان تبدیل کند. آران و بیدگل همچنین رتبه نخست تولید فرش ماشینی 

کشور، رتبه نخست تولید پسته و رتبه سوم تولید زعفران در استان اصفهان را دارد.

یک مقام گردشگری در ترکیه:

اسم روستای جهانی ایران را تا حالا نشنیده بودم
یک مقام گردشگری در ترکیه از شباهت روستای کندوان ایران و کاپادوکیه ترکیه شگفت انگیز شد 
اما گفت: این روستا هیچ تبلیغی ندارد و تا حالا اســم آن را نشنیده بودم. »آیتکین ییلماز«، مدیر 
میراث فرهنگی و گردشگری استان بالیکسیر در ترکیه در حاشیه مراسم سالگرد ثبت جهانی کندوان 
در فهرست بهترین روستاهای سازمان گردشگری ملل متحد با اشاره به شباهت های کاپادوکیه و 
کندوان به »ایسنا« گفت: کندوان بسیار شبیه کاپادوکیه اســت و خیلی زیبا به چشم می آید، من 
اولین بار اســت که کندوان را می بینم. وی افزود: تبلیغات کندوان زیاد نیست، حتی وقتی در شهر 
تبریز بودم تبلیغات کندوان را ندیدم. باید تبلیغ کندوان بیشتر شود تا این منطقه به دنیا معرفی شود. 
ییلماز که برای حضور در نمایشگاه گردشگری آذربایجان شرقی به تبریز سفر کرده است، گفت: من 
از استان بالیکسیر آمده ام؛ جایی بین استانبول و ازمیر است. به ایران آمدم تا دروازه توریستی بین 
ایران ترکیه و تبریز و بالیکسیر باز کنیم. استان بالیکسیر در غرب ترکیه، با دریای مرمره و اژه هم مرز 

بوده و دارای تاریخی است، نام یونانی این منطقه پالئوکاسترون به معنی »کاخ قدیمی« است.

رئیس کمیته میراث فرهنگی شورای شهر اعلام کرد

رد پیشنهاد شهرداری برای پمپاژ آب به چشمه علی از سوی 
میراث فرهنگی تهران

رئیس کمیته میراث فرهنگی شورای شهر تهران از رد پیشنهاد احیای چشمه علی از سوی اداره کل 
میراث فرهنگی استان تهران خبر داد. احمدی علوی در گفت وگو با »ایسنا« با اشاره به خشک شدن 
چشمه علی و پیشنهاد شهرداری تهران برای احیای چشمه علی گفت: در مورداحیای چشمه علی 
و بازگشت آب به چشــمه بحث های زیادی با وزارت نیرو و اداره کل میراث فرهنگی استان تهران 
انجام شده است و در مورد راهکارهای بلند و کوتاه مدت احیای آب چشمه علی صحبت کردیم. وی 
با بیان اینکه در مورد چشمه علی مطالعاتی انجام شــده که نشان می دهد آب در محدوده چشمه 
وجود دارد؛ اما چون افت دبی آب را داشتیم آب وارد مسیر نمی شود، ادامه داد: ما به دوستان میراث 
پیشنهاد دادیم که به عنوان یک راه حل کوتاه مدت، همین آب چشمه به سمت مسیر پمپاژ شود و 
قرار نیست آب دیگری وارد چشمه شود؛ بلکه همان آب چشمه با کمک وارد مسیر چشمه می شود. 
رئیس کمیته میراث فرهنگی شورای شهر تهران با بیان اینکه اداره کل میراث فرهنگی استان تهران 
این پیشنهاد را قبول نکرده اســت، اظهار کرد: البته میراث فرهنگی یک پایگاه در شهرری دارند و 
این دوستان با این پیشنهاد مخالف هستند؛ چراکه معتقدند با استفاده از پمپ، دیگر آب مصنوعی 
می شــود نه طبیعی. وگرنه بعید می دانیم که مدیران ارشــد میراث فرهنگی تهران با این پیشنهاد 

مخالفتی داشته باشند و اگر به این موضوع وارد شوند این مسئله حل می شود. 

اخبار
یکشنبه  ۲۹ مهر ۱۴۰۳ / ۱۶ ربیع الثانی  ۱۴۴۶/ ۲۰ اکتبر  ۲۰۲۴/ شماره ۴۲۰۴

مفاد آراء
7/254 آگهی هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 

سندرسمی شهرستان گلپایگان
آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي 
و ساختمانهاي فاقد سندرسمی شهرســتان گلپایگان به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود در صورتي كه اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یك ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، 
دادخواســت خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند. بدیهي است در صورت انقضاي مدت 

مذكور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
1- راي شماره1597و1596و1598 تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي خانم زینت نیکنامي 
به شناسنامه شماره 697 كدملي 1219889075 صادره گلپایگان فرزند ابوالفضل  نسبت به 
یك و یك دوم دانگ مشاع از ششدانگ یك قطعه زمین مزروعی به مساحت 22552.54 
مترمربع مجزی شده از پلاك شماره - فرعي از 83 اصلي واقع در بخش 4 حوزه ثبت ملك 
گلپایگان و خانم زینب نیکنامي به شناسنامه شماره 754 كدملي 1219430218 صادره فرزند 
ابوالفضل نسبت به یك و یك دوم دانگ مشــاع از ششدانگ یك قطعه زمین مزروعی به 
مساحت 22552.54 مترمربع مجزی شده از پلاك شماره - فرعي از 83 اصلي واقع در بخش 
4 حوزه ثبت ملك گلپایگان آقاي غلامحســین كاظمي به شناسنامه شماره 253 كدملي 
1112052453 صادره فلاورجان فرزند عباس نسبت به 3 دانگ مشاع از ششدانگ یك قطعه 
زمین مزروعی به مســاحت 22552.54 مترمربع مجزی شده از پلاك شماره - فرعي از 83 
اصلي واقع در بخش 4 حوزه ثبت ملك گلپایگان  با ابطال مالکیت اولیه محرز گردیده است . 
2- راي شماره1353  تصرفات مالکانه بلامعارض  مالکیت آقاي عباس عنایتي به شناسنامه 
شــماره 31 كدملي 1219578479 صادره گوگد فرزند محمدجعفر در ششدانگ یك باب 
ساختمان به مساحت 782.55 مترمربع مجزی شده از پلاك شماره 914 فرعي از 6 اصلي واقع 

دربخش4 حوزه ثبت ملك گلپایگان با ابطال  مالکیت اولیه  محرز گردیده است.
3- راي شماره1634 تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي مالکیت  خانم پروانه رستمي به 
شناسنامه شماره 485 كدملي 1219246654 صادره از گلپایگان فرزند محمد حسن در  به 
مساحت 371.55 مترمربع مجزی شده از پلاك شماره 2 فرعي از 3968 اصلي واقع در بخش 

1 و با ابطال مالکیت اولیه متقاضی  محرز گردیده است.
4- راي شــماره1570 تصرفات مالکانه بلامعارضمالکیت خانم مرضیه السادات حسیني 
خالدي به شناسنامه شماره 101 كدملي 1239980221 صادره از خالد آباد فرزند سیدعباس 
نسبت به ششدانگ یك ساختمان  به مساحت 491.56 مترمربع مجزی شده از پلاك شماره 2  
فرعي از3968   اصلي واقع در بخش 1  و با كسر مالکیت اولیه متقاضی محرز گردیده است.

5- راي شماره 1590 تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضیمالکیت آقاي مسعود رضائي به 
شناسنامه شماره 3617 كدملي 0451273559 صادره شمیران فرزند قاسم نسبت به ششدانگ 
یك باب ساختمان نیمه ساز به مســاحت 499.17 مترمربع مجزی شده از پلاك شماره 2 
فرعي از 3968 اصلي واقع در  بخش 1  و با كسر مالکیت اولیه متقاضی محرز گردیده است.

6- راي شماره 1572 تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي مالکیت خانم مهشاد سلوكي 
به شناسنامه شماره 1210152428 كدملي 1210152428 صادره گلپایگان فرزند علي اكبر 
نسبت به ششدانگ یك باب ساختمان نیمه ساز به مساحت 383.10 مترمربع مجزی شده 
از پلاك شــماره 2 فرعي از 3968 اصلي واقع در بخش 1 و با كسر مالکیت اولیه متقاضی  

محرز گردیده است.
7- راي شماره1571 تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي مالکیت آقاي مرتضي صفري 
به شناسنامه شــماره 17372 كدملي 0062055380 صادره تهران فرزند عباس نسبت به 
ششدانگ یك باب ساختمان نیمه ساز به مســاحت 417.18 مترمربع مجزی شده از پلاك 
 شماره 2 فرعي از 3968 اصلي واقع در بخش 1 و با كســر مالکیت اولیه متقاضی  محرز

 گردیده است.
8- راي شــماره1574 تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي مالکیت آقاي مهدي سلوكي 
به شناسنامه شــماره 207 كدملي 1219460400 صادره گلپایگان فرزند علي اكبر نسبت به 
ششدانگ یك باب ساختمان نیمه ساز به مســاحت 406.42 مترمربع مجزی شده از پلاك 
 شماره 2 فرعي از 3968 اصلي واقع در بخش 1 و با كســر مالکیت اولیه متقاضی  محرز 

گردیده است.

9- راي شــماره1644 تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي مالکیت  خانم پگاه قندهاري 
به شناسنامه شــماره 1431 كدملي 1219896403 صادره از گلپایگان فرزند محمد تقي در 
قسمتي از ششدانگ یك باب ساختمان نیمه ساز  به مســاحت 394.95 مترمربع  مجزی 
شده از پلاك شماره 2 فرعي از 3968 اصلي واقع دربخش 1 و با ابطال مالکیت اولیه  محرز 

گردیده است.
10- راي شــماره 1593 تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي مالکیــت آقاي علي اكبر 
سلوكي به شناسنامه شــماره 10 كدملي 1219833223 صادره گلپایگان فرزند غلامرضا 
نسبت به ششدانگ یك باب ساختمان نیمه ساز به مساحت 360.25 مترمربع مجزی شده 
 از پلاك شماره 2 فرعي از 3968 اصلي واقع در بخش 1 و  با كسر  مالکیت  نامبرده محرز 

گردیده است.
11- راي شــماره1591 تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي مالکیت شــركت گاز استان 
اصفهان به شناسه ملي 10101891781 صادره فرزند نسبت به ششدانگ یك باب ساختمان 
به مساحت 221.05 مترمربع مجزی شده پلاك شماره 97 فرعي از 60 اصلي واقع دربخش1 

و با ابطال مالکیت اولیه متقاضی  محرز گردیده است.
12- راي شماره 1650 تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي مالکیت آقاي غلامعلي نوبخت 
به شناسنامه شــماره 1 كدملي 1219851566 صادره گلپایگان فرزند سیف اله نسبت به 
ششدانگ یك قطعه زمین مزروعی به مســاحت 3575.77 مترمربع مجزی شده از پلاك 
شماره 14 فرعي از 4 اصلي واقع در بخش 7  و در صورت صدور سند از مالکیت اولیه كسر 

می گردد. محرز گردیده است.
13- راي اصلاحی  شــماره1463 تصرفــات مالکانه بلامعــارض متقاضیمالکیت آقاي 
سیدمجتبي ساجدي به شناسنامه شماره 3263 كدملي 1218763825 صادره گوگد فرزند 
سیدحسین در ششدانگ باغ مخروته به  مساحت 2329.60 مترمربع  مجزی شده از پلاك 
شماره 1 فرعي از 5 اصلي واقع در  بخش 4 وبا ابطال مالکیت اولیه متقاضی   محرز گردیده 

است.
14- راي شماره1581 تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضیمالکیت آقاي غلامرضا كریمي به 
شناسنامه شماره 12829 كدملي 4170118588 صادره الیگودرز فرزند رضا نسبت به ششدانگ 
یك قطعه زمین مزروعی به مساحت 8864.60 مترمربع مجزی شده از پلاك شماره 0 فرعي 
از 4572 اصلي و 1 فرعی از 4572 اصلی واقع در بخش 1 ..در صورت صدور سند، مالکیت 

اولیه باطل می گردد. محرز گردیده است.
15- راي شماره1468 تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي مالکیت آقاي عباس بیاتي به 
شناسنامه شماره 523 كدملي 1229410570 صادره گلپایگان  فرزند نصرت اله در قسمتي 
ازششدانگ زمین مزروعی به مساحت 6016.74  مجزی شده از مترمربع پلاك شماره 628 
فرعي از33 اصلي واقع دربخش 3 . ر صورت صدور سند از مالکیت خانم فرشته احمدی كسر 

می گردد. محرز گردیده است.
16- راي شماره1580 تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي مالکیت آقاي غلامرضا كریمي 
به شناســنامه شــماره 12829 كدملي 4170118588 صادره الیگودرز فرزند رضا نسبت به 
ششدانگ یك قطعه زمین مزروعی به مســاحت 15067.35 مترمربع مجزی شده از پلاك 
شماره - فرعي از 4572 اصلي واقع در بخش 1..در صورت صدور سند، از مالکیت نامبرده 

كسر می گردد..  محرز گردیده است.
 تاریخ انتشار نوبت اول 1403/07/15
تاریخ انتشار نوبت دوم :1403/07/29

 م الف: 1800088 محمد سلمانی  رئیس ثبت اسناد و املاك گلپایگان                                                                                 
مفاد آراء

7/255 آگهي موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي 
واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 

برابر راي شماره  140360302007004534 و 140360302007004535  هیات  اول موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي 
حوزه ثبت ملك فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعــارض متقاضي آقای منصور براهیمی 
سهرفروزانی فرزند علی بشماره شناسنامه 789 صادره از آبادان و آقای مهدی خلجی فرزند 
احمد به شماره شناسنامه 277 بالســویه در یك باب مرغداری  به مساحت 580/32   متر 
مربع پلاك  538  اصلی واقع در كرافشــان خریداری از مالك رسمی آقای علی براهیمی 

سهروفیروزانی فرزند قاسم محرزگردیده است.

 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در صورتي كه 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهي به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسلیم وپس از اخذ رسید ظرف 
مدت یك ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند. 
بدیهي است در صورت انقضاي مدت مذكور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/07/14                   

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/07/29
م الف: 1799171  مظاهر عباسي قلعه شاهي رئیس ثبت اسناد و املاك فلاورجان

مفاد آراء
7/256 آگهي موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي 

واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 
برابر راي شماره  140360302007004604 هیات  اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتي اراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملك فلاورجان 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي آقای فردین ناصری فرزند یعقوب  بشماره شناسنامه 21 
در یك قطعه زمین كشاورزی با كاربری اراضی زراعی به مساحت 5880/29 متر مربع پلاك  
394  اصلی واقع در میان رشید خریداری از مالك رسمی آقای  رحمت اله كیانی فلاورجانی 

فرزند اسداله محرزگردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در صورتي كه 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهي به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسلیم وپس از اخذ رسید ظرف 
مدت یك ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند. 
بدیهي است در صورت انقضاي مدت مذكور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/07/14                   

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/07/29
م الف: 1799187  مظاهر عباسي قلعه شاهي رئیس ثبت اسناد و املاك فلاورجان

مفاد آراء
7/257 آگهي موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي 

واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 
برابر راي شماره  140360302007004795 هیات  اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتي اراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملك فلاورجان 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي آقای صفی اله تقیان فرزند حاجی اسمعیل  بشماره 
شناسنامه 133 در یك باب كارگاه  به مساحت 2814/49 متر مربع پلاك  416  اصلی واقع 
در دشتلو خریداری از مالك رسمی آقایان محمد مهدی و عباسعلی كلباسی  فرزندان محمد 

حسین محرزگردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در صورتي كه 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهي به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسلیم وپس از اخذ رسید ظرف 
مدت یك ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند. 
بدیهي است در صورت انقضاي مدت مذكور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/07/29                   

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/08/14
م الف: 1809610  مظاهر عباسي قلعه شاهي رئیس ثبت اسناد و املاك فلاورجان

مفاد آراء
7/258 آگهي موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي 

واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 
برابر راي شماره  140360302007004768 هیات  اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتي اراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملك فلاورجان 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي موقوفه اعزاز نیــك پی به تصدی اداره اوقاف و امور 
خیریه فلاورجان به شماره شناســه ملی 14000713934   در یك قطعه زمین كشاورزی با 

كاربری اراضی مزروعی  به مســاحت 131609/27 متر مربع پلاك  974 فرعی از 6   اصلی 
واقع در كرسگان كه مالك رسمی آن اداره كل اوقاف اصفهان به تولیت آقای شکراله اعرابی 

است محرزگردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در صورتي كه 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهي به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسلیم وپس از اخذ رسید ظرف 
مدت یك ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند. 
بدیهي است در صورت انقضاي مدت مذكور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/07/29                   

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/08/14
م الف: 1809540  مظاهر عباسي قلعه شاهي رئیس ثبت اسناد و املاك فلاورجان

مفاد آراء
7/259 آگهي موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي 

واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 
برابر راي شماره  140360302007004809 هیات  اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتي اراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملك فلاورجان 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي آقای سعید جمالی  فرزند بهمن  بشماره شناسنامه 
33 صادره از گندمان در  یك قطعه زمین كشــاورزی با كاربری اراضی مزروعی به مساحت 
5948/53 متر مربع پلاك  777 فرعی از 430  اصلی واقع در مینادشــت خریداری از مالك 

رسمی آقای امیر رحیمی فرزند سلطانعلی محرزگردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در صورتي كه 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهي به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسلیم وپس از اخذ رسید ظرف 
مدت یك ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند. 
بدیهي است در صورت انقضاي مدت مذكور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/07/29                   

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/08/14
م الف: 1809528  مظاهر عباسي قلعه شاهي رئیس ثبت اسناد و املاك فلاورجان

فقدان سند مالکیت
7/261  شماره نامه: 140385602033003128- 1403/07/18 نظر به اینکه سند مالکیت 
سه دانگ مشاع از ششدانگ پلاك ثبتی  663  فرعی از 100-  اصلی واقع در بخش 9 حوزه 
ثبتی نطنز ذیل ثبت 5983  صفحه 4 دفتر 45-  املاك به نام سید عباس مظاهری طامه  
صادر و تسلیم گردیده است و سپس به موجب صورتمجلس تفکیکی شماره 3702 مورخ 
1327/06/13 ســهم عباس مظاهری طامه مفروز و پلاك ثبتی 663  فرعی برای آن در 
نظر گرفته شده است و مع الواسطه طی سند قطعی شــماره 65539 مورخ 1377/12/27 
تمامی ششــدانگ مورد ثبت پلاك مرقوم به آقای غلامرضا مظاهری طامه انتقال قطعی 
شده است و آقای غلامرضا  مظاهری طامه سه قفیز مشــاع از 5/5 قفیز مورد ثبت پلاك 
فوق را به آقای اصغر مظاهری طامه منتقل نموده است لذا آقای غلامرضا مظاهری طامه 
طی درخواستی به شماره وارده 140321702033005738 مورخ 1403/07/18 منضم به 
دو برگ استشهادیه كه امضاء شهود آن به شناسه یکتا 140302155610000401 و رمز 
تصدیق 201389 به تایید دفترخانه اسناد رسمی شماره 168 نطنز رسیده است اعلام نموده 
و اظهار داشته سند مالکیت اولیه فوق به علت اسباب كشی مفقود گردیده است لذا مراتب 
به استناد تبصره یك اصلاحی ذیل ماده 120 آیین نامه قانون ثبت  در یك نوبت آگهی می 
 شود چنانچه كسی مدعی انجام معامله نسبت به ملك مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود 
می باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را كتباً ضمن ارائه اصل 
سند مالکیت یا سند معامله به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل 
سند مالکیت به ارائه كننده سند مسترد گردد بدیهی است اگر ظرف مهلت مقرر اعتراضی 
نرسید یا در صورت اعتراض اصل سند مالکیت یا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور سند 
مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. م الف: 1808069  رحمت اله شاهدی مدیر 

واحد ثبت حوزه ثبتی نطنز



معاون پیش بینی اداره کل هواشناسی اصفهان:

وضعیت جوی اصفهان ناپایدار است
معاون توسعه و پیش بینی اداره کل هواشناسی از گذر متناوب امواج ناپایدار از فراز استان تا اواسط 
هفته پیش رو خبرداد. نوید حاجی بابایی در گفت وگو با خبرنگار »مهر« اظهار کرد: بررسی نقشه های 
هواشناسی بیانگر گذر متناوب امواج تا اواســط هفته آینده از فراز استان است. وی ادامه داد: بر این 
اساس وضعیت جوی در بیشتر مناطق اســتان اصفهان به صورت صاف تا کمی ابری و گاهی وزش 
باد به نسبت شدید به ویژه در ساعات عصر پیش بینی می شود. معاون توسعه و پیش بینی اداره کل 
هواشناسی اصفهان خاطرنشان کرد: روز جمعه در بیشتر مناطق به ویژه نیمه غربی استان و روز شنبه 
در شمال اصفهان در ساعات عصر گاهی با افزایش ابر مواجه بودیم. به گفته حاجی بابایی، وزش باد 
از عصر روز شنبه در غرب استان شدت بیشتری یافت و تندباد تا اواسط هفته آینده در سطح استان به 
ویژه غرب و جنوب ادامه خواهد داشت. وی اضافه کرد: احتمال خیزش گردوخاک بر اثر تندبادهای 

لحظه ای در نیمه شرقی اصفهان طی این مدت وجود دارد.

پس از ۲ سال وقفه؛

 اجرای طرح »وارنیش فلورایدتراپی« برای ۴۰۰ هزار 
دانش آموز ابتدایی در اصفهان

مدیرگروه ســامت نوجوانان، جوانان و مدارس مرکز بهداشــت اصفهان از اجرای طرح »وارنیش 
فلورایدتراپی« در مدارس ابتدایی استان خبر داد و گفت: این طرح پس از دو سال وقفه برای بیش 
از ۴۰۰ هزار دانش آموز و با هدف جلوگیری از پوســیدگی دندان آنها اجرا می شود. به گزارش »ایرنا«، 
»وارنیش فلوراید« نوعی پوشش حفاظتی اســت که بر روی دندان ها قرار گرفته و باعث جلوگیری 
از ایجاد پوسیدگی و پیشرفت پوســیدگی های موجود می شود. میترا رضایی در گفت و گو با »ایرنا« 
افزود: هدف از اجرای طرح وارنیش فلورایدتراپی در مدارس ابتدایی، رساندن موضعی ماده فلوراید به 
دندان ها به منظور محافظت و کاهش تعداد دندان های پوسیده دانش آموزان زیر ۱۴ سال است. وی 
ادامه داد: تأثیر فلوراید به عنوان یک ماده پیشگیری کننده از پوسیدگی دندان در دانش دندانپزشکی 
اثبات شده اســت و این ماده نه تنها مانع از بین رفتن مواد معدنی سطح دندان می شود بلکه اگر در 
شروع پوسیدگی مینای دندان، درمان با فلوراید انجام شود، دندان ها تقویت و تخریب مینا متوقف 
می شود. رضایی اظهار کرد: امروزه »وارنیش فلورایدتراپی« به عنوان یک اقدام پیشگیری از پوسیدگی 
و کمک به بهبود ســامت دندانی کودکان در دنیا شناخته شده اســت که در برنامه سامت دهان و 
دندان دانش آموزی و طرح تحول ســامت دهان و دندان در حوزه پیشگیری جایگاه ویژه ای دارد. 
مدیرگروه سامت نوجوانان، جوانان و مدارس معاونت بهداشــتی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان 
گفت: اجرای این طرح از ۱۴ مهر امســال به صورت نمادین در برخی مدارس اصفهان آغاز شد و قرار 
است تا انتهای آبان با همکاری مراقبین سامت مدارس و برخی دانشجویان دانشکده دندانپزشکی 
برای دانش آموزان مقطع ابتدایی در شهرستان های زیر نظر دانشگاه علوم پزشکی اصفهان اجرا شود. 
رضایی یادآور شد: پس از تکمیل این طرح تا پایان آبان امسال، مرحله دوم آن در ابتدای سال ۱۴۰۴ و 
پس از گذشت ۶ ماه از اجرای مرحله نخست اجرا می شود. وی با بیان اینکه اجرای این طرح می تواند 
به طور میانگین تا ۴۰ درصد پوسیدگی دندانی کودکان را کاهش دهد، گفت: دانش آموزان باید قبل از 
وارنیش فلورایدتراپی مسواک بزنند و توصیه می شود تا ۲۴ ساعت پس از آن از مسواک و نخ دندان 
استفاده نکنند تا فلوراید روی دندان باقی بماند. وی خاطرنشان کرد: معاینه دندانپزشکی دانش آموزان 
پایه های اول، چهارم، هفتم و دهم همزمان با غربالگری سامت آنها انجام می شود و دانش آموزان 
دارای مشکات دندانی در روستاها و شهرهای زیر ۲۰ هزار نفر به صورت رایگان درمان و در بقیه شهرها به 
مراکز دولتی ارجاع می شوند. به گزارش »ایرنا«، براساس آخرین یافته های دندانپزشکی، تأثیرگذاری 
وارنیش فلورایدتراپی از ۳۵ تا ۷۰ درصد برای پیشگیری از پوسیدگی دندان به اثبات رسیده است و در 
آخرین یافته های بالینی، اجرای متوالی این طرح در ۲ نوبت در سال و به طور متوسط هر ۶ ماه یک 

بار برای دانش آموزان مؤثر است.

قاچاق حیوانات نادر؛ زنگ خطر برای طبیعت و اقتصاد

سرنوشت ۳ توله شیر پیدا شده در نایین چه شد؟

۳ توله شیر ســفید و ۴ قرقاول مونال در ایستگاه بازرسی شهید شــرافت نایین پیدا شدند که پس از آن 
طی هماهنگی اداره حفاظت و مدیریت حیات وحش اداره کل، توســط کارشناس این بخش تحویل باغ 

وحش صفه شدند.
به گزارش »فارس«، قاچاق حیوانات یکی از معضات زیست محیطی است که چندین قرن در تاریخ بشر 
ســابقه دارد. قاچاق حیوانات عمدتاً با اســتفاده از حیات وحش یعنی حیوانات متعلق به طبیعت انجام 

می شود. 
در موارد بسیاری مشاهده می کنیم که برخی افراد ظاهراً عاقه مند به حیوانات، به نگهداری از گونه هایی 
مثل گرگ، پلنگ، ببر، شیر، تمساح و یا پرندگان وحشی در منازل خود مشغول هستند. قاچاق حیوانات 

در رده های بعد از قاچاق ساح و مواد مخدر یکی از پرسودترین انواع قاچاق در دنیا به شمار می رود.
دلیل اصلی قاچاق حیوانات بعضاً به دلیل منافع شخصی است. به تبع موضوع اقتصادی مهم ترین دلیل 

ارتکاب این نوع جرایم است. 
قاچاق گونه های محافظت شــده طبق ماده ۲۵ قانون مبــارزه با قاچاق کالا و ارز قاچــاق ممنوعه تلقی 

می شوند. در این صورت برای مجرمان تنها حبس در نظر گرفته شده است.
خرداد ماه امسال بود که ۲ قاده توله خرس سیاه بلوچی در ایست بازرسی محور نایین در شرق اصفهان 
کشف و ضبط شــد. این ۲ قاده توله خرس ســیاه حدود ۲ ماه سن داشتند و از زیســتگاه های کرمان 
زنده گیری شــده بودند. این گونه حیات وحش در وضعیت، در معرض خطــر )in danger( یا در خطر 
انقراض قرار دارد و به نظر می رســد در صورت تداوم صید و زنده گیری آن، در آینــده نه چندان دور دچار 

وضعیتی مشابه یوز یعنی به شدت در معرض خطر انقراض شود.
و در مهرماه امسال نیز محیط بانان شهرســتان دهاقان با همکاری کارکنان پلیس اطاعات و امنیت این 
شهرستان، یک نفر متخلف زنده گیری پرندگان شــکاری از نوع بالابان و شاهین را دستگیر کردند و نیز 
کشف یک به له عقاب شــکاری پر طایی در میمه که متخلف قصد انتقال آن به جنوب کشور برای قاچاق 

به کشورهای حوزه خلیج فارس را داشته است.

وضعیت جسمانی توله های شیر بسیار نامناسب بود
روز پنج شنبه ۲۶ مهر ماه بود که با هوشیاری پرسنل نیروی انتظامی شهرستان نایین، سه توله شیر و چهار قرقاول 
مونال که به صورت غیرقانونی در حال جابه جایی بودند، کشف و تحویل اداره حفاظت محیط زیست این شهرستان 
شــده و در ادامه با نظارت اداره حفاظت و مدیریت حیات وحش حفاظت محیط زیست استان اصفهان، تحت 

نظارت و نگهداری قرار گرفتند.
مریم امیدی، رئیس اداره حفاظت و مدیریت حیات وحش حفاظت محیط زیست استان اصفهان در این باره به 
خبرنگار »فارس« گفت: سه توله شیر سفید و ۴ قرقاول مونال در ایستگاه بازرسی شهید شرافت نایین توسط 

مأموران نیروی انتظامی توقیف و تحویل اداره حفاظت محیط زیست شهرستان نایین شد. 
وی افزود: پس از آن طی هماهنگی اداره حفاظت و مدیریت حیات وحش اداره کل، توسط کارشناس این بخش 
تحویل باغ وحش صفه شــدند.  امیدی ادامه داد: در ابتدای تحویل، وضعیت جســمانی توله های شیر بسیار 
نامناسب بود، به طوری که سریعاً تحت درمان و تزریق ســرم قرار گرفتند. در حال حاضر توله ها نیاز به مراقبت 

دقیق و شبانه روزی دارند تا وضعیت آنها به حالت پایدار برسد.
 رئیس اداره حفاظت و مدیریت حیات وحش حفاظت محیط زیست استان اصفهان گفت: با توجه زمان طولانی و 
 )dehydration( و کاهش شدید آب بدن )motion sikness( نحوه غیر استاندارد حمل دچار تب حمل و نقل
شده بودند. به مجرد مشاهده عوارض یاد شده و با توجه به ضعف شدید بدنی تحت درمان سرم درمانی و تقویتی 
قرار گرفتند. وی بیان کرد: پس از حدود دو ساعت از انجام عملیات درمانی بهبودی نسبی حاصل شد به گونه ای 
که توانایی شیر خوردن محدود پیدا کردند. از بین سه قاده شیر، یک قاده وضع وخیم تری دارد. امیدی تصریح 
کرد: هر دو این گونه ها جزو گونه های کمیاب بوده و مورد توجه متخلفان شــکار و صید هستند و به مبالغ قابل 

توجه به صورت غیرقانونی خرید و فروش می شوند. 
به گزارش »فارس«، قاچاق حیوانات نادر یکی از تهدیدات جدی برای محیط زیست و اقتصاد کشور ها به شمار 

می رود و پیامد های منفی متعددی به دنبال دارد.
این حیوانات نقش مهمی در زنجیره غذایی و اکوسیستم های طبیعی دارند و با حذف این گونه ها، تعادل طبیعی 
اکوسیستم ها بر هم می خورد که می تواند به افزایش گونه های آفت و کاهش بهره وری منابع طبیعی منجر شود.

اخبار جامعه
یکشنبه  ۲۹ مهر ۱۴۰۳ / ۱۶ ربیع الثانی  ۱۴۴۶/ ۲۰ اکتبر  ۲۰۲۴/ شماره ۴۲۰۴

مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان از واژگونی و انفجار تانکر حامل مواد 
سوختی در محور میمه - دلیجان خبر داد.

منصور شیشه فروش در گفت وگو با »مهر« با اشــاره به حادثه واژگونی و حریق 
تانکر حامل سوخت نفتا در استان اصفهان اظهار کرد: این حادثه ساعت ۱۸ و ۴۵ 
دقیقه جمعه در محور جاده ای میمه دلیجان در محــدوده قرقچی اتفاق افتاده 

است.
وی با بیان اینکه این تانکر سوخت از مبدأ عسلویه به سمت اراک در حال تردد بوده 
است، افزود: بافاصله تیم های آتش نشانی شهرداری های میمه و وزوان و لای 
بید به محل اعزام و نسبت به اطفای حریق تانکر ومواد سوختی که در حاشیه راه 

جریان یافته اقدام کردند.
مدیر کل مدیریت بحران استانداری اصفهان با اشاره به اعزام چهار تیم عملیاتی 
از پایگاه های امداد جاده ای اورژانس و جمعیت هال احمر به محل حادثه گفت: 

نیروهای امدادی راننده مجروح را به مراکز درمانی انتقال دادند.
شیشه فروش اضافه کرد: تیم های راهداری و اداره راه با پشتیانی ماشین آلات 
سنگین وجرثقیل نسبت به انتقال تانکر به حاشیه جاده و ایمن سازی و پاکسازی 

محل حادثه اقدام کردند. 
مدیر کل مدیریت بحران استانداری اصفهان گفت: تیم ترافیکی پلیس راه برای 

بررسی و کنترل ترافیک در محل حضور یافتند.
وی با بیان اینکه بر اثر این حادثه برای ساعاتی ترافیک در محور ایجاد و تردد به 
کندی صورت گرفت، افزود: با تاش عوامل مدیریت بحران شهرستان، راهداری 
پلیس و دستگاه های امدادی محور بازگشایی و ایمن سازی شد و تردد در حال 

حاضر به صورت عادی در جریان است.
مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان تصریح کرد: علت وقوع حادثه توسط 

پلیس در دست بررسی است.

مدیرکل مدیریت بحران استان اصفهان خبر داد؛

انفجار تانکر حامل مواد سوختی در محور میمه -دلیجان

دانشیار گروه علوم باغبانی و مدیرگروه پژوهشی مهندسی فضای سبز دانشگاه 
صنعتی اصفهان گفت: با توجه به روند فعلی گرمایش جهانی، هر آنچه مربوط 
به مدیریت فضای سبز است، باید بازنگری شود، زیرا ایده های سنتی در حفظ 

و مدیریت فضای سبز جوابگو نیست.
به گزارش »ایمنا«، علی نیکبخت در پنل تخصصی ســی وپنجمین نشســت 
کمیته تخصصی ســیما، منظر و فضای سبز کان شهرهای کشــور با اشاره به 
اهمیت مدیریت تلفیقی زوال درختان فضای سبز شهری، اظهار کرد: حدود ۱۶ 
سال است که در دانشگاه صنعتی اصفهان بر مطالعه روی درختان و فضای سبز 
شهری به ویژه درخت چنار متمرکز کار کرده ایم و طی سفرهایی که به شهرهای 
کشورهای مختلف داشتم تاکنون ۲۲ علت برای زوال درختان شناسایی شد. 
وی با بیان اینکه موضوع زوال درختان شهری بسیار پیچیده تر از آن است که 
به نظر می رســد، افزود: یکی از چالش های مهم بــرای درختان، وجود جزایر 
حرارتی شهری است، بررسی ها نشان می دهد در نقاطی که فضای سبز وجود 
دارد در مقایســه با مناطقی که وجود ندارد تا ۱۰ درجه سلسیوس اختاف دما 

وجود دارد.
دانشیار گروه علوم باغبانی و مدیرگروه پژوهشی مهندسی فضای سبز دانشگاه 
صنعتی اصفهان گفت: یکی از مشکات این است که اگر از همین امروز تصمیم 
بگیریم معضل آلودگی هوای کان شــهرها را رفع کنیم، حداقل ۱۰ سال طول 
می کشد در حالی که هوای کان شهرهای ما بسیار آلوده است و وجود جزایر 
حرارتی شهرها سبب می شود که بسیاری از درختان دچار مشکل شوند، زیرا با 

پدیده ای به نام تغییر اقلیم مواجه هستیم.
نیکبخت با اشاره به اینکه تابستان سال جاری شاهد افزایش دمای کمینه در 
شهر اصفهان بودیم به طوری که دما در ساعات بامداد بالای ۳۰ درجه سلسیوس 
ثبت می شد، بیان کرد: این شرایط اجازه ریکاوری به درختان به ویژه گونه چنار 
را نمی دهد و دلیل اصلی خزان درختان چنار همین مسئله است، همچنین در 
گرگان و رشت نیز چنارها دچار مشکل هســتند و این نشان می دهد که تغییر 

اقلیم به شدت به ما آسیب می زند.

وی با بیان اینکه گرمایش زمین پدیده ای جهانی است که سراسر کره خاکی را از 
آمریکا تا چین را درگیر کرده است، عنوان کرد: فعالیت های انسانی دلیل اصلی 
گرمایش زمین است که آمریکا، چین و عربســتان متهمان اصلی ایجاد این 
شرایط هستند، ایران هم جزو ۱۰ کشور نخست است، اما تفاوت در این است که 

آن ها بهره توسعه را می برند و ما چندان نمی بریم.
دانشیار گروه علوم باغبانی و مدیرگروه پژوهشی مهندسی فضای سبز دانشگاه 
صنعتی اصفهان تصریح کرد: باید توجه داشت که به دلیل روند فعلی گرمایش 
جهانی، شــرایط رو به بهبود نمی رود و هر آنچه مربوط به مدیریت فضای سبز 
می رود باید بازنگری شود زیرا ایده های سنتی در حفظ و مدیریت فضای سبز 

پاسخگو نیست.
نیکبخت خاطرنشــان کرد: اگر همین امروز یک درخت ۵۰ ســاله را بخواهید 
مستقر کنید، حداقل ۱۰۰ سال طول می کشــد، بنابراین هر یک درختی را باید 

حفظ کرد.
وی با بیان اینکه تمام شــهرهای مهم دنیا برنامه واکنــش در برابر تغییرات 
اقلیمی دارند و طرح های جامع فضای ســبز یک قسمت ماجرا است، گفت: 
باید توجه داشت زمانی که درختی جابه جا می شود حتی اگر تمام شرایط فراهم 

باشد ۱۲ تنش به آن وارد می شود.
دانشیار گروه علوم باغبانی و مدیرگروه پژوهشی مهندسی فضای سبز دانشگاه 
صنعتی اصفهان با اشاره به اینکه مدیریت با رویکرد تلفیقی جلوگیری از زوال 
درختان شــامل مجموعه اقدامات تغذیه، مدیریت آفات، مدیریت بیماری، 
آبیاری مدیریت بستر، اصاح خاک و تغذیه برگی اســت، تأکید کرد: باید از 
فتوســنتز گیاه حمایت کنیم، زیرا زمانی که دما از ۳۲ درجه سلسیوس بالاتر 
می رود فتوســنتز در درختی نظیر چنار متوقف می شــود بــه همین دلیل در 

اردیبهشت های اصفهان هزاران چنار خزان می کند.
نیکبخت گفت: یکی از اقدامات برای احیــای درختان، تزریق و درون درمانی 
یا در اصطاح آندوتراپی است که طرح مطالعاتی آن در اسپانیا ۱۷ سال پیش 

انجام دادیم و هم اکنون این تکنولوژی و خدمت در ایران در دسترس است.

سخنگوی مرکز اورژانس استان اصفهان از مصدومیت ۱۲ نفر در ۲ حادثه ویژه ترافیکی در اصفهان خبرداد.
عباس عابدی در گفت وگو با »مهر« با اشاره به حادثه ویژه ترافیکی در استان اصفهان، اظهار کرد: این حادثه ساعت ۲۳ و ۴۸ دقیقه جمعه شب به مرکز فرماندهی 

عملیات اورژانس استان اصفهان گزارش شده است.
وی با بیان اینکه در این حادثه ترافیکی موتورســیکلت، پژو ۲۰۶ و پراید با یکدیگر برخورد کرده اند، گفت: این حادثه در اصفهان اتوبان میثمی اتفاق افتاده است. 
سخنگوی مرکز اورژانس استان اصفهان با اشاره به اعزام دو واحد امدادی اورژانس ۱۱۵ برای این حادثه ادامه داد: شش نفر شامل سه مرد، یک خانم، یک کودک 

دختر و یک کودک پسر در این حالت مصدوم و به بیمارستان های کاشانی و عیسی بن مریم)ع( منتقل شدند.
وی همچنین به حادثه ترافیکی برخورد پراید و پژو در اصفهان اشــاره کرد و افزود: این حادثه نیز در ساعت ۴ دقیقه بامداد شنبه در اصفهان خیابان آتشگاه روبه 
روی منارجنبان اتفاق افتاده است. عابدی با اشــاره به اعزام ۳ کد اورژانس برای این حادثه گفت: در این حادثه نیز ۶ نفر شامل چهار مرد و دو خانم مصدوم و به 

بیمارستان ۹ دی منظریه منتقل شدند.

سخنگوی مرکز اورژانس استان اصفهان:

۲ حادثه ترافیکی در شهر اصفهان ۱۲ مصدوم داشت
دانشیار گروه علوم باغبانی دانشگاه صنعتی اصفهان:

ایده های سنتی در حفظ و مدیریت فضای سبز شهری جوابگو نیست
گزارش روز

مفاد آراء
7/260 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و اراضي 

و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
برابر رای شماره 2248 مورخ 1403/07/09 هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رســمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
جنوب اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضيان مالکيت خانم ثريا شــاه محمدی 
به شناسنامه شــماره 20329 کدملی 1282673564 صادره فرزند بهاء الدين در نيم دانگ 
مشاع از ششدانگ و مالکيت خانم زهرا شاه محمدی حيدری فرزند بهاء الدين به شناسنامه 
شماره 1458 کدملی 1288851383 در نيم دانگ مشاع از ششدانگ و مالکيت آقای عبداله 
شاه محمدی حيدری فرزند بهاء الدين به شناسنامه شماره 738 کدملی 1288934818 در 
يک دانگ مشاع از ششدانگ و مالکيت آقای محمدرضا شاه محمدی حيدری فرزند بهاء 
الدين به شناسنامه شماره 2255 کدملی 1289005273 در يک دانگ مشاع از ششدانگ و 
مالکيت آقای امير شاه محمدی حيدری فرزند بهاء الدين به شناسنامه شماره 1390 کدملی 
1289075980 در يک دانگ مشاع از ششدانگ و آقای عليرضا شاه محمدی فرزند بهاء الدين 

به شناسنامه شماره 17 کدملی 4623032302 در يک دانگ مشاع از ششدانگ و آقای مجيد 
شاه محمدی فرزند بهاء الدين به شناسنامه شماره 2602 کدملی 1289232814 در يک دانگ 
مشاع از ششدانگ يکباب خانه به مساحت 156/15 متر مربع پلاک شماره 32 فرعی از 4501 
اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنــوب اصفهان که در خصوص پلاک 
ثبتی 4501/32 واقع در بخش 5 ثبت اصفهان اعلام می دارد: طبق سيستم جامع املاک، 
پلاک ثبتی 4501/32 از پلاک 4501 مجزی شده که قبل از تفکيک در صفحات 66 الی 83 
دفتر 36 بنام احمد و اختر السادات و بدرالسادات خليفه سلطانی سابقه ثبت و سند داشته 
که به موجب صورت مجلس تفکيکی 3/1985 مورخ 46/12/19 تفکيک و قطعه تفکيک 
4501/32 در صفحه 62 دفتر 342 مقدار 9 حبه بنام حسين طباطباييان نيم اورد و در صفحه 
484 دفتر 583 مقدار 9 حبه بنام نوشــين نبوی نژاد سابقه ثبت و سند دارد و در صفحه 64 
دفتر 342 بنام آقای محسن طباطبايی نيم اورد مقدار 9 حبه و در صفحه 428 و 425 دفتر 
1273 بنام اخترالسادات و بدرالسادات خليفه سلطانی هر کدام 9 حبه و بنام سيد احمد خليفه 
سلطانی مقدار 18 حبه سابقه ثبت و سند دارد و طی نامه های 901053 مورخ 92/5/28 شعبه 
112 دادگاه عمومی جزايی و 101/92 مورخ 92/12/11 اداره تعزيرات، مالکيت اخترالسادات و 

بدرالسادات و سيد احمد خليفه سلطانی بازداشت است نظر به اينکه رونوشت صورت مجلس 
تفکيکی به دفتر 95 ارسال گرديده است و آقای مرتضی نبوی نژاد وکيل خانم نوشين نبوی 
نژاد و  آقای رضا نبوی نژاد وکيل نادر نبوی نژاد و آقای حاج احمد طباطبائيان وکيل فرزند 
خودشان آقای حسين طباطبائيان و محسن طباطبائيان به موجب بيع نامه عادی مورخ 
1370/8/9 تمامت ششــدانگ پلاک های 38 و 4501/37 و 4501/32 را به آقای فريدون 
فتحی واگذار نموده اند و در اين خصوص دادنامــه 1835 و 1834 و 1833 مورخ 82/6/16 
صادره از شعبه 10 دادگاه عمومی اصفهان) و دادنامه غيابی 750 مورخ 78/3/18 از همين 
شعبه، مندرج در متن رای فوق الذکر( صادر گرديده است و آقای فريدون فتحی فرزند نصراله 
دارای کدملی 62096226578 در جلسه هيات حاضر و به موجب مشروحه مورخ 1403/5/13 
اعلام نموده است: با توجه به بيع نامه و حکم دادگاه و اسناد ارائه شده از پلاک 4501/32 واقع 
در بخش 5 ثبت اصفهان، اينجانب با کسر سهام از مالکيت حسين طباطبائيان نيم آورد و 
نوشين نبوی نژاد و محسن طباطبائی نيم آورد )مالکان رسمی( موافق بوده و با صدور سند 
مالکيت  ششدانگ بنام متقاضی در ملک مورد تقاضا موافق می باشم و ملک مورد تقاضا به 
موجب بيع نامه عادی مورخ 1351/3/30 يک قطعه زمين به مساحت 156 متر مربع از طرف 

محمد حسين قائدی به مرحوم آقای بهاء الدين شاه محمدی حيدری واگذار گرديده است و 
متقاضی )بهاءالدين شاه محمدی حيدری( به موجب دادنامه شماره 140309390000955323 
مورخ 1403/1/30 صادره از شورای حل اختلاف شعبه 54 حقوقی حصر وراثت شورای حل 
اختلاف اصفهان فوت نموده و ورثه وی شامل: فرزندان : ثريا، زهرا، عبداله، محمدرضا، امير، 

عليرضا، مجيد همگی شاه محمدی می باشند. 
 لذا به منظور اطلاع عمومی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاريخ 
انتشــار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، 
ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواســت خود را به مراجع قضايی تقديم 
نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/07/29
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/08/14

م الف: 1808051  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان



قهرمان وزنه برداری المپیک ۲۰۲۴ پاریس به اندازه یک خانواده 5 نفره غذا می خورد و 8 ساعت در روز تمرین می کند. به گزارش »ایسنا«، کارلوس ناسار ۲۰ ساله 
پدیده جدید وزنه برداری جهان است. این وزنه بردار بلغارستانی در دسته 8۹ کیلوگرم المپیک ۲۰۲۴ پاریس توانست با ثبت رکورد ۴۰۴ کیلوگرم مدال طلا بگیرد 
و رکورد جهان و المپیک را هم به نام خود ثبت کند. این ورزشــکار با حضور در یک برنامه تلویزیونی در کشورش از رژیم غذایی و فعالیت روزانه اش صحبت کرد. 
ناسار برای رسیدن به موفقیت 8 ساعت در روز تمرین می کند. وعده های غذایی او هم به اندازه یک خانواده پنج نفره است. ناسار گفت: من 7 صبح از خواب بیدار 
می شوم و تا ساعت 8 و 3۰ دقیقه در باشگاه هستم. صبحانه من شامل ۱۰ عدد گوشــت قلقلی ) 7۰۰ کالری(، ۱۰ تخم مرغ) 7۰۰ کالری(، شیر با جودوسرپرک 
)5۰۰ کالری( است. همچنین یک فنجان قهوه نیز می نوشم. ناسار افزود: ناهار و شام یکسان است؛ گوشت گوساله قلقلی باید باشد. سالاد سبزی با دو تخم مرغ 
آب پز شده، ماهی سالمون در کنار اسپاگتی یا برنج با گوشت چرخ شده. وعده غذایی من حداقل 5۰۰۰ کالری در روز دارد. یک آشپز اختصاصی دارم که به منظور 
حفظ ارزش های غذایی ام استخدام شده است. قهرمان المپیک پاریس گفت: ۱۲ ســاعت در روز می خوابم که شامل خواب دو ساعته در میان روز و ۱۰ ساعت 
خواب شبانه روزی است. همچنین روزی 8 ساعت تمرین می کنم که به چند بخش مختلف در روز تقسیم می شود و باقی زمان هم که زیاد نیست صرف امور دیگر 
می کنم. برای من مهم نیست که وقت کمی برای کارهای دیگر دارم چون تمرینات من پایان  ندارند. آرزوی من این است که در المپیک لس آنجلس هم قهرمان 

شوم و چرا برای گرفتن طلاهای سوم و چهارم المپیک هم تلاش نکنم؟

زندگی عجیب قهرمان وزنه برداری المپیک

بند عجیب قرارداد آقای ستاره با بارسلونا
در هفته های اخیر، بارســلونا روی تمدید قرارداد چند بازیکــن کار می کند. در حال حاضر، امثال 
پدری، گاوی و رونالد آرائوخو در حال مذاکره برای تمدید قراردادشــان برای بعد از ســال ۲۰۲6 
هستند و یک بازیکن که شــرایط مبهمی دارد، فرانکی دیونگ اســت. به گزارش »خبرآنلاین«، 
دیونگ هم مثل سه نفر دیگر تا ســال ۲۰۲6 قرارداد دارد و برای همین بارسلونا می خواهد قبل از 
تابســتان او را با قراردادی بلندمدت پایبند کند، اگر نتوانند باید به فکر فروشش بیفتند تا با پایان 

قراردادش به صورت بازیکن آزاد از تیم جدا نشود.
باشگاه مدت هاست تلاش می کند با دیونگ قراردادی که از سال ۲۰۱۹ شروع شده را تمدید کند 
اما این بازیکن که به تازگی بعد از شش ماه به ترکیب بارسلونا برگشته، فعلًا جوابی نداده. اگر او 
در فهرست فروش قرار بگیرد، مشتری های زیادی دارد از جمله منچستریونایتد که حاضر است 
دوباره وارد کورس رقابت برای جذب او شود. من یونایتد دو سال پیش هم او را می خواست و با 
وجود جواب مثبت بارسا، او نخواست به مربی ســابقش در آژاکس، اریک تن هاخ ملحق شود. 
وضعیت دیونگ باید زودتر مشخص شود. اگر قرارداد جدید ببندد، چه بهتر. همچنین اگر هانسی 
فلیک به او کمک کند که افت یک سال و نیم اخیر را پشت سر بگذارد، این به نفع کاتالان ها است اما 
اگر بخواهند مذاکرات را کش بدهند، بهتر است به فکر فروشش بیفتند. پیداشدن مارک کاسادو 
و مارک برنال در این فصل دســت بارســلونا در نقش هافبک دفاعی را باز گذاشته و برای همین 
بازیکنی مثل دیونگ مثل قبل بدون جایگزین نیســت و اگر تابستان آینده، پیشنهاد قابل قبولی 
دریافت کنند، باید به فکر فروشش باشند چون مبلغ قابل توجهی از فهرست دستمزدهای بارسلونا 
کم می شود. علاوه بر کاسادو و برنال، بارســلونا گاوی و پدری را هم دارد. ضمن اینکه آندریاس 
کریستنسن و اریک گارسیا هم می توانند در آن پست به بازی گرفته شوند. در لاماسیا هم می توان 

به دنبال گزینه های دیگر بود اگر دیونگ میلی به ماندن نداشته باشد.

دروازه بان  اینتر: توپ طلا حق لائوتارو است!
دروازه بان اینتر اعتقاد دارد که اظهار نظر لیونل مسی مبنی بر اینکه توپ طلا باید به لائوتارو مارتینز 
برسد کاملًا درست است. به گزارش »ورزش سه«، پس از درخشش لائوتارو مارتینز به همراه تیم 
ملی آرژانتین در مقدماتی جام جهانی، لیونل مسی کاپیتان آلبی سلسته به حمایت از مهاجم اینتر 
پرداخت و او را شایسته کسب توپ طلای ۲۰۲۴ دانســت.  در همین راستا، یان زومر، دروازه بان 
باتجربه اینتر نیز به حمایت از کاپیتان نراتزوری پرداخت و تأیید کرد که لیونل مسی درمورد مارتینز 
کاملًا درست گفته اســت. گلر اینتر در گفتگو با »گاتزتا دلو اسپورت« درخصوص تعریف و تمجید 
لیونل مسی از مارتینز گفت: »کاملًا با او موافق هستم. تقریباً یک سال و نیم می شود که با لائوتارو 
آشــنا شــدم و از همان زمان بود که فهمیدم که چه روحیه عالی در امر رهبری تیم، توانایی مثال 
زدنی در بحث گلزنی و چه شخصیت بزرگی دارد. ما در اینتر همیشه نیازمند حضور  او هستیم. از 

نظر من هم لائوتارو کاملَا شایسته کسب توپ طلای امسال است.«
زومر سپس  در مورد شرایط این روزهای اینتر و همچنین رمز  قهرمانی نراتزوری در فصل گذشته 
افزود: »فصل قبل کیفیت فــردی بازیکنان و همچنین کیفیت تیمی ما فــوق العاده بود. تعادل 
کامل بین خط دفاع و خط حمله تیم وجود داشــت و در طول فصل خیلی کم دچار افت شدیم. 
این رمز موفقیت ما بود که منجر به قهرمانی شــد و حالا همه تیم ها در اندیشه شکست دادن تیم 
قهرمان هستند. تا اینجای فصل نیز شرایط خوبی داشتیم و فعلًا فکر نمی کنم جایگاه دوم چندان 
بد باشد.« قرارداد دروازه بان ملی پوش سوئیس با اینتر در تابستان ۲۰۲6 به پایان می رسد. این 
دروازه بان درباره آینده خود با نراتزوری اضافه کــرد: »هنوز به این مورد فکر نکردم چرا که نزدیک 
به دو ســال تا پایان قراردادم باقی مانده است. در شــهر میلان کاملًا خوشحال هستم و در حال 
حاضر خودم را در تیم دیگری تصور نمی کنم چرا که می خواهــم همه انرژی ام را صرف  موفقیت 

در اینتر کنم.«

خبر روز

مصلح: بعضی بازی ها مثل 
نوشابه می مانند

مدافع چپ ذوب آهــن در نیمه اول بازی ب 
استقلال توپ را از روی خط دروازه دور کرد و 
اجازه نداد آبی ها به گل اول برســد تا در نیمه 
دوم ذوبی ها 3 بر صفر بــر میزبان خود غلبه 
کنند. شــایان مصلح در این بــاره گفت: بعد 
از باختی که مقابل آلومینیوم داشــتیم، دو 
هفته ســخت تمرین کردیم. دنیا بالا پایین 
دارد و فوتبال هم اینطور اســت. ما پارســال 
جلوی تراکتور ۴ بازی پشت هم باخته بودیم 
و آن جا ۴ گل زدیم و اصطلاحاً شــد نوشابه و 

شست و برد. 
بعضی بازی ها اینگونه هستند، می شورند و 
می برند، من حس می کنم این بازی اینگونه 
بود. این چیزی از تلاش های تیم استقلال کم 
نمی کند. تیم شان بسیار پرمهره و بسیار قوی 
است. همان تیمی هســت که در بازی های 
آســیایی 3 گل بــه الغرافه زده اســت. وی 
افزود: ما تا به الان به ۴ تیــم مدعی فوتبال 
ایران نباختیم، دو بازی را بردیم و دو بازی را 

مساوی کردیم. 
حس می کنم تیم مان دفــاع و ضدحمله را 
خوب بلد است و همیشه در این فضا خیلی 
خوب نتیجه می گیریم. مصلح گفت: وقت 6 
صبح تمرین کنید برای برد می آیید. ما واقعاً 
انگیزه داشــتیم ولی طبیعی اســت جلوی 
استقلال نمی گویید من آمده ام 3 گل بزنم، 
می گویید ان  شــاءا... یک بر صفر بگیریم و 
دربیاییم. لطف خدا شــما حال مان شــد و 

توپ ها توی گل رفت و سه بر صفر بردیم. 
مصلح درباره روند بازی خودش در این فصل 
و عوض کردن روند این بازی با درآوردن توپ 
از گل گفت: این اولین بازی ای در این فصل 

است که فیکس بازی می کنم. 
امســال دیر به تیم اضافه شــدم و دو بازی 
از هفت بــازی را بازی کردم و امــروز اولین 
دفعه ای بود که فیکس بــازی می کردم. در 
آوردن تــوپ از خط کنار همه بچه هاســت و 
ما در خط دفاع کنار هم زحمت می کشــیم و 
وظیفه مان اســت که گل نخوریم و امیدوارم 

این شرایط ادامه دار باشد.

فوتبال جهان

عکس خبر

افتتاح بزرگ ترین 
باشگاه بیلیارد 

خاورمیانه در ایران
مراســم افتتاح بزرگ ترین باشگاه 
بیلیارد و اسنوکر خاورمیانه در ایران با 
عنوان »آکادمی بیلیارد مارکت« در 
زمینی به مساحت ۱۹۰۰ متر شامگاه 
جمعه ۲7 مهر در شــهر تهران برگزار 
شد. این آکادمی مجهز به میزهای 

استاندارد و به روز جهان است.

فدراسیون کشتی مبلغ پاداش های کسب مدال در 
رقابت های جهانی اوزان غیر المپیکی را اعلام کرد. 

بــه گــزارش »مهــر«، مســابقات جهانــی اوزان 
غیرالمپیکی از 7 تــا ۱۰ آبان ماه بــه میزبانی تیرانا 

پایتخت آلبانی برگزار خواهد شد. 
مبلغ پاداش اهدایی فدراســیون کشــتی به مدال 
آوران مســابقات جهانی اوزان غیر المپیکی بدین 
شرح اســت: »مدال طلا: یک میلیارد تومان وجه 
نقد به همــراه 3۰ میلیون تومان حقــوق ماهیانه، 
مدال نقره: 5۰۰ میلیون تومان وجــه نقد به همراه 

۲۰ میلیون تومان حقوق ماهیانه و مدال برنز: 3۰۰ 
میلیون تومان وجه نقد به همراه ۱5 میلیون تومان 

حقوق ماهیانه.« 
فدراســیون برای اولیــن بــار در ســال ۱۴۰۱ و از 
رقابت های جهانی صربستان اقدام به دادن پاداش 
قهرمانی و حقوق ماهیانه به مدال آوران کشتی کرد و 
این روند تاکنون ادامه دارد. بر این اساس به مدال 
آوران سه رقابت جهانی ۲۰۲۱، ۲۰۲۲ و ۲۰۲3 پاداش 
اهدا شــده، ضمن اینکه به مدال آوران کشــتی در 
المپیک پاریس نیز برای اولین بار مبالغ میلیاردی 

اهدا شد که پاداش طلایی ها 6 میلیارد و ۲۰۰ میلیون 
تومان بود. ا

ین پاداش جــدا از جوایز مصوب از ســوی وزارت 
ورزش و جوانان است که به مدال آوران اهدا می شود 
و انتظار می رود که پــاداش اهدایی وزارت ورزش و 

جوانان نیز به تناسب افزایش پیدا کند.

از سوی فدراسیون کشتی اعلام شد؛

پاداش میلیاردی و حقوق ماهیانه برای مدال آوران مسابقات جهانی

 عقیلی: هیچ پیشنهادی از سپاهان 
دریافت نکردم

ستاره سال های نه چندان دور سپاهان با بیان اینکه دوست 
دارد به اهداف طلایی پوشان کمک کند اظهار کرد که هیچ 

پیشنهادی از این تیم اصفهانی دریافت نکرده است.
هادی عقیلی، مدافع پیشین سپاهان در گفتگو با »آنتن« 
در پاســخ به اینکه »آیا در این سال ها پیشــنهادی برای 
همکاری با سپاهان داشته یا خیر؟« گفت: »در این سال ها 
هیچ پیشنهادی از سپاهان دریافت نکردم. دوست ندارم 
در این باره صحبت کنم چون ایشــان )قرار شــد اسمش 
را نگویم( قــول داد که صحبت نکند و مــن هم قول دادم 
صحبت نکنم. البته از طرف ایشان صحبت شده و برخی ها 
به گوشــم رســاندند و همینقدر می توانم بگویم صحبتی 
که شــده بود اصلًا مربوط به مربیگری نبــود.« عقیلی با 
تأکید بر اینکه در ســپاهان یا هر تیمی به عنوان سرمربی 
حاضر به همکاری اســت: »من فقط جایــی که می دانم 
می توانم مثمرثمر باشــم کمک خواهم کرد و آن هم فقط 
سرمربی بزرگسالان است چون دوســت دارم به اهداف 
ســپاهان کمک کنم و اگر نتوانم مثبت باشم حضورم به 
معنای خیانت خواهد بود. نمی دانم نظــر هواداران چقد 
تأثیرگذار است اما مدیریت تصمیم گیرنده است و معمولًا 
می گویند دنبال مربی باتجربه هســتند اما روی نیمکت 
ســپاهان مربی کم تجربه و بدتجربه هم نشسته است.« 
این بازیکن اسبق تیم ملی که با جواد نکونام هم دروه بوده، 
درباره برکناری او از هدایت استقلال نیز گفت: »جواد فصل 

پیش از لحــاظ گرفتن جــام خیلی 
بدشانس بود. فکر می کنم دیگر 

تکرار نشود که تیمی با 67 امتیاز 
نایب قهرمان شود. امسال هم 
شــرایط به نحوی پیش رفت 

که نکونام کناره گیری کند. 
بالاخره از این اتفاقات 

در فوتبال رخ می دهد 
کثــر مربیــان  و ا

مطــرح جهــان 
اخراج را تجربه 

کرده اند.«

جشنواره گل سربازان ربیعی در چهارمین خوان غول کشی 

ذوب استقلال در مسیر سبز

استقلال در خانه خود ذوب شد. ذوب آهن  مرضیه غفاریان
با 3 گل آبی پوشان پایتخت را مغلوب کرد 
و با سوغاتی 3 امتیازی به اصفهان بازگشت. این برای اولین بار نیست 
که گاندوها مچ مدعیان لیگ را می خوابانند. سربازان ربیعی که مأموریت 
غولکشی خود را در فصل جاری با متوقف کردن مدافع عنوان قهرمانی 
استارت زدند پس از زمینگیر کردن تراکتور در تبریز و کسب یک امتیاز از 
شــهرآورد اصفهان، حالا چهارمین خــوان را با پیروزی پــرگل در برابر 

استقلال با موفقیت پشت سر گذاشتند. 
جالب آنجاســت که تیم اصفهانی در 8 دیداری کــه در فصل جاری به 
میدان رفته تنها ۲ بار موفق به غلبه بر حریفان خود شــده و در هر دو بار 
دو تیم پرستاره را به زانو در آورده است: یک بار در مصاف با سرخپوشان 
تبریزی و بار دیگر در تقابل با آبی پوشــان تهرانی. این در حالی اســت 
که گاندوهــا در دو هفته پیش از این در برابر با سرخپوشــان اهوازی و 
سبزپوشان اراکی، تن به شکست داده اند. سرمربی جوان ذوب در این 
باره معتقد است »نه این ماندنی اســت نه آن« پر بیراه هم نمی گوید 
و به قول شــاگرد او شــایان مصلح »دنیا بالا پایین دارد و فوتبال هم 
اینطور است« اما ذوب آهن تا به اینجای رقابت ها در حالی با ۱۰ امتیاز 
در رده هفتم قرار گرفته که 8 امتیاز آن را از رقبــای پرآوازه تا بن دندان 
مسلح خود گرفته اســت. این نشــان می دهد تیم کم بضاعت محمد 

ربیعی توانایی های بسیاری دارد و اگر فعل خواستن را به صرف برساند 
برتری های این تیم بر رقبا می تواند تداوم یابد و جریان فوتبالی هم برای 
گاندوها روبه بالا پیش خواهد رفت. کافی است سربازان ربیعی با همان 
انگیزه ای که در برابر غول های لیگ صف آرایی می کنند به مصاف سایر 
رقبای خود بروند. این ذوب آهن می تواند برای کسب سهمیه بجنگد و در 
انتهای فصل به جایگاهی که در خور و شأن تیم با ریشه پرافتخار اصفهانی 
است دســت یابد. ذوب آهن نیمی از نیم فصل نخست را سپری کرده 
و از آزمون های سخت ســربلند بیرون آمده. 7 خوان تا پایان دور رفت 
لیگ ۲۴ باقی مانده و چه ربیعی بپذیرد و چه نپذیرد توقع ها از شاگردان 
او بســیار بالا رفته تا حدی که هواداران این تیم باخت سبزپوشان را بر 
نمی تابند. آنها انتظار دارند که تیم محبوبشــان همانطور که بر تیم های 
پرمهره چیره می شود بتواند از سد تیم هایی که بضاعتشان در حد و اندازه 
ذوب آهن است نیز بگذرند؛ آنهم با اقتدار. همه اینها شدنی است، این 
را شــاگردان ربیعی با نمایش قابل قبول خود در مستطیل سبز نشان 
داده اند. جوانه های باور جدید که از فصل گذشته دانه های آن توسط این 
سرمربی جوان در اندیشه ذوبی ها کاشته شــد این روزها در حال رشد 
است و طرفداران این تیم اصفهانی منتظر برداشــت ثمره آن در پایان 
فصل جاری هســتند. تحقق این رؤیا دور از دسترس نیست؛ به شرط 

آنکه باغبان جوان این باور، ناگهان هوای رفتن به سرش نزند! 

مهندس ذوب آهن به عدد ۲۴ رسید
هافبک با تجربه ذوب آهن بیست و چهارمین پاس گل خود را در تاریخ رقابت های لیگ برتر ارسال 
کرد. به گزارش »ورزش سه«، محســن آذرباد که یکی از ارکان اصلی موفقیت ذوب آهن در فصل 
جاری محسوب می شود در بازی جمعه شب مقابل استقلال هم عملکرد خوبی در ترکیب تیمش 
داشت و نقش مهمی را در پیروزی شیرین سبزپوشان اصفهانی ایفا کرد. آذرباد علاوه بر تحرک و 
جنگندگی خوب در خط هافبک ذوب آهن در صحنه به ثمر رسیدن گل دوم تیمش هم با پاسی زیبا 
امید لطیفی را در موقعیت فوق العاده برای گلزنی قرار داد و زمینه ساز زیاد شدن اختلاف استقلال 
و ذوب آهن شد. آذرباد که یکی از بهترین پاسورهای فوتبال ایران به شمار می رود، پیش از این ۲3 
بار در تاریخ رقابت های لیگ برتر طی سال های گذشته برای هم تیمی های خود در مس رفسنجان و 
ذوب آهن پاس گل ارسال کرده بود و با پاسی که برای امید لطیفی ارسال کرد به عدد ۲۴ در این زمینه 
رسید. آذرباد حالا با روحیه و شرایط بهتری به کار خودش در ذوب آهن ادامه می دهد و امیدوار است 

همچنان در موفقیت های تیمش مثمرثمر باشد.

سردار آزمون در کنار لیونل مسی
سردار آزمون در ترکیب منتخب بهترین های پنجره فیفا دی اخیر از نگاه وبسایت وی گلوبال فوتبال 
قرار گرفت. به گزارش »خبرآنلاین«، قطعاً سردار آزمون با دو گل و یک پاس گل ستاره تیم ملی در 
جدال حساس برابر قطر بود. آزمون که امسال با انتقالی غیرمنتظره راهی شباب الاهلی شد، تا به 
اینجای کار موفق شده است ۹ گل در رقابت های مختلف برای تیم اماراتی به ثمر برساند و یک پاس 
گل بدهد. درخشش سردار در این پنجره فیفا دی ماه اکتبر سبب شد تا وبسایت وی گلوبال فوتبال در 
چینش ترکیب منتخب برترین های قاره های مختلف در مسابقات مقدماتی جام جهانی و مقدماتی 
جام ملت های قاره های مختلف، نام ستاره ایرانی را نیز در ترکیب ۱۱ نفره قرار دهد. مطرح ترین ستاره 
حاضر در ترکیب منتخب، لیونل مسی است. فوق ستاره آرژانتینی در بازی با بولیوی سه گل زد و دو 

پاس گل داد و تک ستاره تیمش در جریان پیروزی پر گل 6 بر صفر بود.

بهترین گلزن تاریخ گاندوها مقابل استقلال
مجید علیاری با دو گلی که در بازی هفته هشتم لیگ برتر مقابل استقلال به ثمر رساند تعداد گل های 

بین ایــن دو تیم لقب خود را به عدد چهار رســاند و بهترین گلزن تاریخ گاندوهــا در رقابت های 
گرفت.

به گزارش »ورزش سه«، پیش از او سپهر حیدری و مرتضی تبریزی 
هرکدام 3 گل برابر آبی پوشان پایتخت به ثمر رسانده بودند و 

این عنوان را در اختیار داشتند و حالا علیاری بالاتر از دو 
بازیکن باسابقه ذوب آهن به تنهایی این 
رکورد را در اختیار دارد. همچنین در تمامی 

دیدارهایی که ذوب آهن مهمان استقلال بود، رضا صاحبی، سپهر 
حیدری و مرتضی تبریزی دو گل مقابل اســتقلال به ثمر رسانده 
بودند که علیاری در یک مسابقه دو گل برابر این تیم به ثمر رساند 
و با توجه گلی که فصل قبل وارد دروازه استقلال کرد بهترین گلزن 
خارج از خانه گاندوها مقابل استقلال هم لقب گرفت! البته علیاری 
یک بار هم با پیراهن فولاد خوزستان دروازه استقلال را باز کرده بود 

و در مجموع پنج گل برابر این تیم به ثمر رسانده است. بهترین گلزن 
تقابل این دو تیم محمد نوازی مربی باشــگاه استقلال است که پنج 

گل وارد دروازه سبزپوشــان اصفهانی کرده بود و حالا علیاری یک گل تا 
شکستن رکورد او فاصله دارد.

مستطیل سبز
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مدیرعامل سازمان سرمایه گذاری شهرداری اصفهان خبر داد

 بهره برداری از پردیس خانواده محور منطقه ۱۲ اصفهان تا 
یکسال آینده

مدیرعامل سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی شــهرداری اصفهان از بهره برداری پردیس 
خانواده محور منطقه ۱۲ اصفهان تا یک سال آینده خبر داد و گفت: در این پروژه استخر و سایر قسمت ها که 
نیاز منطقه بوده، پیش بینی شده است. مسعود حیدری در گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به پروژه پردیس 
خانواده محور در منطقه ۱۲ اصفهان اظهار کرد: سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی شهرداری 
اصفهان سبد متفاوتی از پروژه های سرمایه گذاری در زمینه های مختلف را ایجاد کرده و اطلاع رسانی شده 
است. وی با بیان اینکه در حال حاضر شرایط اجرای پروژه پردیس خانواده محور که همکارانم در شهرداری 
چند سال پیگیر ایجاد و احداث آن بودند، فراهم شده است، افزود: حدود ۲۰ درصد این پروژه آزادسازی 
شده و در اختیار سرمایه گذار قرار گرفته است، سازمان سرمایه گذاری قرارداد خود را با سرمایه گذار منعقد 
کرده و شــاهد احداث پردیس خانواده محور در منطقه ۱۲ هستیم. مدیرعامل سازمان سرمایه گذاری 
و مشارکت های مردمی شــهرداری اصفهان تصریح کرد: بیشــتر ورزش هایی که مورد استقبال مردم 
اصفهان و منطقه ۱۲ است، از جمله زمین استاندارد فوتسال، تنیس، والیبال، بسکتبال، گلف، بازی های 
خانوادگی، مسیر حرکت دوچرخه، بازی های کودکانه و بازی های طنابی در این پردیس در نظر گرفته 
شده است، همچنین در آینده استخری در این مکان تعبیه خواهد شد. حیدری خاطرنشان کرد: پردیس 
خانواده محور در زمینی به مساحت ۵۰ هزار مترمربع در حال احداث است که در این پروژه استخر و سایر 

قسمت ها که نیاز منطقه بوده، پیش بینی شده است و تا یک سال آینده به بهره برداری خواهد رسید.

نایب رئیس کمیسیون سلامت شورای شهر اصفهان مطرح کرد؛

مناسب سازی معابر و اماکن عمومی شهر اصفهان برای معلولان 
با ۱۷۰ میلیارد ریال اعتبار

نایب رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: سال 
جاری حدود ۱۷۰ میلیارد ریال اعتبار برای مناسب سازی معابر و اماکن عمومی برای معلولان در بودجه 
شهرداری در نظر گرفته شده است. احمد شریعتی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: ستاد مناسب سازی 
معابر و اماکن عمومی به ریاست معاون شهرسازی شهرداری اصفهان از سال ۱۳۹۰ تشکیل شده است. 
نایب رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیســت و خدمات شهری شورای اسلامی شهر اصفهان تأکید 
کرد: در این کلان شهر برای تردد معلولان از جمله روشندلان، بیش از ۱۰۰ کیلومتر مناسب سازی معابر، ۱۶ 
کیلومتر از پیاده روها، ۱۶۱ تقاطع از ۳۶۴ تقاطع، چهار دستگاه پل عابر پیاده، ۱۳۵ پارکینگ حاشیه ای و 

۱۵۰ پارکینگ غیرحاشیه ای مناسب سازی شده است.

 آغاز عملیات هرس و فرم دهی پرچین های فضای سبز 
منطقه یک اصفهان

مدیر منطقه یک شــهرداری اصفهان گفت: ۱۱۰ هزار متر از فضای سبز این منطقه هرس و فرم پرچین 
می شود.  علی رضی زاده در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: عملیات هرس و فرم دهی پرچین های فضای 
سبز به طور هماهنگ و گسترده با هدف زیبایی نمای فضای سبز موجود در مناطق یک شهرداری اصفهان 
در حال انجام است؛ این کار یکی دیگر از اولویت های مهم شهرداری این منطقه برای حفظ و زیبایی منظر 
فضای سبز شهری است. وی هدف از هرس درختان و فضای سبز را افزایش تولید شاخه های جوان، 
فرم دهی و حذف شاخه های خشک و اضافی دانست و افزود: هر سال اواخر تابستان عملیات آرایش و 
فرم دهی ترون و شمشادهای بلوارها و خیابان های سطح شهر هم زمان با حذف علف های هرز و شخم 
بستر کاشت انجام می شود. مدیر منطقه یک شهرداری اصفهان تصریح کرد: این عملیات از دهم مهر 

سال جاری آغاز شده و قرار است طی آن ۱۱۰ هزار متر از فضای سبز منطقه هرس شود.

مدیر منطقه ۴ شهرداری اصفهان خبرداد

بزرگترینمادیاصفهانساماندهیمیشود

مدیر منطقه ۴ شهرداری اصفهان گفت: پروژه ساماندهی مادی نیاصرم 
حدفاصل کوچه توکلی نسب تا بزرگراه شهید صیاد شیرازی و ساماندهی 
مادی نیاصرم در محله کردآباد به عنوان بزرگ ترین و طولانی ترین مادی 

کلان شهر اصفهان در حال انجام است.
محســن زمانی در گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به مهم ترین پروژه های 
منطقه ۴ شهرداری اصفهان اظهار کرد: پروژه های پراهمیت این منطقه به 
دو دسته کلی تقسیم می شود که شامل پروژه های حمل ونقل و ترافیک 
شهری و خدمات شــهری اســت. وی افزود: در بخش حمل ونقل و 
ترافیک شهری، مهم ترین پروژه تعریض بخشی از رینگ حفاظتی شهر 
در محدوده منطقه ۴ اســت که هم اکنون در حال اجرا است، همچنین 
پروژه تعریض و احداث تقاطع غیر هم سطح شــهید فخری زاده و پل 

رودخانه از دیگر اقدامات مهم در این حوزه است.
مدیر منطقــه ۴ شــهرداری اصفهــان با بیــان اینکه ســایه بان های 
ایستگاه های بی آرتی در خیابان حمزه و لاهور و ساماندهی ایستگاه های 
مربوط به خط بی آرتی خیابان حمزه دیگر پروژه های مرتبط با حمل ونقل 
و ترافیک شهری اســت، تصریح کرد: ایمن ســازی رفیوژ میانی تونل 
بزرگراه شهید آقاخانی و شهید صیاد شیرازی نیز در دستور کار شهرداری 

قرار دارد.
زمانی ادامــه داد: تعریض پل عــارف، احداث کندروی ضلع شــمالی 
خیابان سلمان فارسی حد فاصل کوچه پیوند تا خیابان مطهری از دیگر 

پروژه های مرتبط با حمل ونقل شهری است.
وی با اشاره به پروژه های مهم منطقه ۴ در بخش خدمات شهری عنوان 
کرد: چند پروژه مهم برای بهبود زیرســاخت های خدماتی و رفاهی در 
منطقه ۴ شهرداری اصفهان در حال اجرا است که از جمله این پروژه ها 
می توان به احداث مخازن آب از جمله مخــزن ۱۰۰۰ متر مکعبی غدیر، 
مخزن ۵۰۰ متر مکعبی جانبــازان و مخزن ۵۰۰ متــر مکعبی ارغوانیه 

اشاره کرد.
مدیر منطقه ۴ شــهرداری اصفهان اضافه کرد: در زمینه فضاهای سبز 
و تفریحی منطقه پروژه هایــی همچون احداث پارک ســرو در محله 
زاینده رود در حال پیگیری است، علاوه بر این احداث مجموعه فرهنگی 

و تفریحی کوه نخودی نیز در دست اقدام است.
زمانی ادامه داد: یکــی دیگر از پروژه های مهم، احداث باغ تندرســتی 
شامل دیوارکشی و روشنایی اطراف آن است که برای اسکان مسافران 

نوروزی و به عنوان کمپ اضطراری در نظر گرفته شده است.
وی گفت: در حوزه ساماندهی مادی ها، پروژه ساماندهی مادی نیاصرم 
حدفاصل کوچه توکلی نسب تا بزرگراه شهید صیاد شیرازی و ساماندهی 
مادی نیاصرم در محله کردآباد به عنوان بزرگ ترین و طولانی ترین مادی 
اصفهان که از غرب به شرق کشیده شده، در دست انجام است؛ بخشی 
از این مادی قبلًا ساماندهی شده است و در سال جاری بخش دیگری 

از آن، به ویژه در محله کردآباد، ساماندهی خواهد شد.

با مسئولان

 مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی اصفهان:

تنها یک ششم هزینه های جاری 
اتوبوسرانی اصفهان با فروش بلیت 

تأمین می شود
مدیرعامل شــرکت واحد اتوبوســرانی اصفهان گفت: این 
شــرکت به طور میانگین، تنها یک ششم هزینه های جاری 
خود را از طریق فروش بلیت تأمین می کند. داوود بحیرایی 
در گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به هزینه های اتوبوسرانی و 
فرهنگ استفاده از حمل ونقل عمومی اظهار کرد: در شرکت 
واحد اتوبوسرانی اصفهان ســالانه فقط درصدی ناچیز به 
قیمت بلیت اتوبــوس اضافه می کنیم، ایــن افزایش کم 
به منظور تأمین هزینه های خدمات رســانی به شهروندان 
است و به دنبال سودآوری نیستیم. وی با بیان اینکه وظیفه 
ما این اســت که در راســتای بهبود خدمــات، هزینه های 
لازم را پرداخت کنیم، افزود: قصــد داریم با افزایش تعداد 
اتوبوس ها و گســترش خطوط مترو، شهروندان را ترغیب 
کنیم تا از حمل ونقل عمومی استفاده کنند و کمتر به سمت 
خودروهای شخصی خود بروند؛ در این راستا آمادگی داریم 
هزینه های بیشتری را متقبل شویم و حتی یارانه هایی را به 
خدمات ارائه دهیم. مدیرعامل شــرکت واحد اتوبوسرانی 
اصفهان با اشاره به درآمد حاصل از بلیت اتوبوس ها تصریح 
کرد: به طور میانگین، تنها یک ششم از هزینه های جاری خود 
را از طریق فروش بلیت تأمین می شود، در عین حال تلاش 
می کنیم تا هزینه ها را در حــد معقول نگه داریم و خدمات 
بهتری ارائه دهیم. بحیرایی ادامه داد: شهرداری اصفهان، 
شورای اسلامی شهر و شــرکت واحد اتوبوسرانی به دنبال 
افزایش منافع عمومی هستند و هدف اصلی ما این است 
که فرهنگ استفاده از حمل ونقل عمومی را در جامعه توسعه 
و به شهروندان این امکان را بدهیم که به راحتی از خدمات 

اتوبوسرانی بهره مند شوند.
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مدیرعامل سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های 
مردمی شــهرداری اصفهان با اشــاره به محدودیت 
منابع مالی بــرای تعریف، تکمیــل و بهره برداری از 
پروژه های عمران شــهری گفت: توســعه متوازن و 
توزیع خدمات پایدار جز با مشارکت و سرمایه گذاری 
بخش خصوصی میسر نیســت و تحقق این اتفاق 
ارزشــمند در گرو نهادینه ساختن فرهنگ مشارکت 
در بدنه بخش عمومی و شهروندان امکان پذیر است. 
مسعود حیدری در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: با 
افزایش جمعیت، گسترش و رشد شهرنشینی، ایجاد 
امکانات نوین و پایدار شهری همچون سیستم های 
حمل ونقل، پارکینگ های طبقاتی مکانیزه، پل های 

هوایی، ورزشگاه ها، فروشگاه های بزرگ و افزایش 
انواع اماکــن تفریحی و فرهنگی گوناگون، شــیوه 
زندگی در شــهرها با ابعاد مختلفی مواجه و به دنبال 
آن رفتارهای فرهنگی و اجتماعی شهرنشــینان نیز 
متفاوت تر از پیش و پیچیده تر شــده است که این 
موضوع ضرورت حضور مردم و مشارکت شهروندان 
در مساعدت مدیریت شهر برای توسعه ابعاد گوناگون 
شــهر را دوچندان می کند. وی افزود: بر این اساس 
منابع و دارایی های شهر باید با حکمروایی مشارکتی 
با استفاده صحیح از توان بخش های مختلف به ویژه 
اســتفاده از الگوی مشــارکت عمومی و خصوصی 
مدیریت شــود تا ســرمایه های خامــوش بخش 
خصوصی و عمومی به ســمت فعالیــت اقتصادی 
مولد، پویــا و پایدار بــرای ارتقای ســبک زندگی و 

سلامت شهروندان هدایت شود. مدیرعامل سازمان 
سرمایه گذاری و مشــارکت های مردمی شهرداری 
اصفهان تصریح کرد: باید توجه داشت که در فضای 
کنونی اقتصاد کشور، سرمایه گذار برای انتخاب یک 
پروژه برای ســرمایه گذاری، تمــام بازارهای موازی 
جایگزین را مقایســه و بهینه ترین سرمایه گذاری را 
انتخاب می کند. وی تأکید کرد: بدون شک ثبات در 
تعهدات دولت موجب می شود ابتدا فعالان اقتصادی 
داخلی به این عرصه وارد شــوند و پس از انعکاس 
مثبت فعالان بخش خصوصــی غیردولتی داخلی، 
شاهد اعتماد ســرمایه گذاران خارجی در این حوزه 
باشیم که در این صورت سرمایه های خاموش بخش 
خصوصی و عمومی به ســمت فعالیــت اقتصادی 

هدایت می شود.

مدیرعامل سازمان سرمایه گذاری شهرداری اصفهان:

 توسعه متوازن و توزیع خدمات پایدار با مشارکت 
بخش خصوصی میسر  می شود

دستیار ویژه شهردار اصفهان در امور هوشمندسازی خبر داد

پیاده سازی قابلیت زمان رسیدن مترو به تفکیک ایستگاه ها در 
»اصفهان من«

دستیار ویژه شهردار در امور هوشمندسازی و مدیرعامل سازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات شهرداری 
اصفهان از امکان دسترســی به زمان حرکت و توقف مترو در هر ایستگاه از طریق قابلیت مسیریابی و 
توسعه خدمات مکان مند در سوپر اپلیکیشن »اصفهان من« به نشانی app.isfahan.ir خبر داد. سعید 
فردانی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: در راستای تسهیل و سرویس دهی مطلوب ناوگان حمل ونقل 
عمومی به شهروندان، امکان دسترســی به زمان حرکت و توقف مترو در هر ایستگاه از طریق قابلیت 
 app.isfahan.ir مسیریابی و توسعه خدمات مکان مند در سوپر اپلیکیشن »اصفهان من« به نشانی
فراهم شد. وی افزود: این قابلیت موجب صرفه  جویی زمانی در برنامه ریزی سفرهای شهری شهروندان 
با استفاده از خطوط مترو خواهد می شود. فردانی تصریح کرد: پیش بینی می شود با این قابلیت که توسط 
سازمان فاوا پیاده سازی شده است، صرفه جویی قابل ملاحظه ای در وقت و هزینه شهروندان صورت 
گیرد. فردانی خاطرنشان کرد: با قابلیت جدید این سامانه، ساماندهی مطلوبی هنگام حضور شهروندان 

در ایستگاه های مترو با اطلاع از زمان بندی حرکت متروها انجام می شود.

معاون شهردار اصفهان خبر داد

استقبال بی نظیر شهروندان از توقفگاه های دوچرخه در 
ایستگاه های متروی اصفهان

معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری اصفهان از استقبال بی نظیر مسافران مترو به ویژه دانش آموزان 
و دانشجویان از توقفگاه های احداث شده در ایستگاه های متروی این کلان شهر خبر داد. سعید ساکت 
در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: استقبال بی نظیر مسافران مترو به ویژه دانش آموزان و دانشجویان از 
توقف گاه های احداث شده در ایستگاه های متروی اصفهان موجب شــده است تا برای افزایش این 
توقفگاه ها برنامه ریزی کنیم. وی با بیان اینکه دوچرخه برای سفرهای با مسافت بین ۳ تا ۶ کیلومتر 
یکی از بهترین مدهای حمل ونقلی است، افزود: با توجه به اینکه ایستگاه های مترو شمال را به جنوب 
شهر متصل می کند، دانش آموزان مســیرهای ۳ تا ۶ کیلومتری را تا مترو با دوچرخه طی می کنند و از 
طریق مترو به مقصد می روند. ساکت افزود: علاوه بر سلامتی افراد و کمک به بهبود وضعیت آلودگی 
هوای شهر، این روش کم هزینه ترین نوع انجام سفرهای درون شهری شهروندان است؛ بنابراین، باید 
بیشــترین تجهیزات را برای افرادی فراهم کنیم که کمتر هوا را آلــوده می کنند و به حمل ونقل عمومی 

اهمیت بیشتری می دهند.

ساعات کاری مراکز گردشگری ناژوان تغییر کرد
مدیر ناژوان شهرداری اصفهان گفت: با توجه به تغییرات زمان طلوع و غروب آفتاب، زمان بندی حضور 
بازدیدکنندگان از مراکز گردشــگری ناژوان و هم اندیشــی با ارائه دهندگان خدمات، همچنین کنترل 
زمان بندی ارائه خدمات در سال های گذشته، ســاعات کاری مراکز گردشگری ناژوان از روز شبه تغییر 
کرد. مهدی قائلی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد:  مرکز گردشگری باغ پرندگان و غرفه های ارائه دهنده 
خدمات در این مجموعه از ساعت ۸:۰۰ تا یک ســاعت قبل از غروب آفتاب، مرکز گردشگری گیاهان 
گرمسیری از ۸:۰۰ تا ۱۹:۰۰، مرکز گردشگری خزندگان از ۸:۰۰ تا ۱۹:۳۰، مرکز گردشگری آکواریوم از ۸:۳۰ 
تا ۲۰:۰۰ و باغ نورانی گل رز از غروب آفتاب تا ساعت ۲۲:۰۰ فعال خواهد بود. مجموعه های تفریحی نظیر 
قطار شادی از ۸:۰۰ تا ۲۲:۰۰، درشکه از ۹:۰۰ تا ۱۹:۰۰ و اسب سواری از ۹:۰۰ تا ۲۰:۰۰ فعالیت خواهند داشت. 
وی افزود: فروش بلیت در تمام مراکز، به استثنای باغ پرندگان، تا نیم ساعت قبل از پایان فعالیت ها 
انجام می شود.  تمام مراکز ارائه دهنده خدمات غذایی و تغذیه ای در ناژوان بر اساس زمان اعلام شده از 

سوی اداره نظارت بر اماکن فراجا یا دستگاه های ذی ربط تا ساعت ۲۳:۰۰ فعال هستند.

خبر روزاخبار

 کمک هزینه شهرداری 
 اصفهان برای حمل ونقل

 ۱۰۰۰ کودک معلول 
نایب رئیس شــورای اسلامی شــهر اصفهان 
گفت: شهرداری اصفهان حدود سه سال است 
که کمک هزینه ای برای حمل ونقل حدود ۱۰۰۰ 
کودک ناتوان از نظر معلولیت فراهم کرده است . 
سیدامیر ســامع در گفت وگو با »ایمنا« گفت: 
روابط عمومی شهرداری اصفهان برنامه دارد 
تا با حضور در مساجد، صدای مردم را بشنود 
و نیازها و مشکلات محلات و مناطق شهری 
را جمع آوری کند؛ ایــن اقدام به منظور تدوین 
برنامه و بودجه سال ۱۴۰۴ انجام می شود. وی 
با اشــاره به حمایت مدیریت شهری اصفهان 
از رفت وآمــد فرزنــدان معلول بــه مدارس 
افزود: شــهرداری اصفهان سه سال است که 
کمک هزینه ای برای حمل ونقــل حدود ۱۰۰۰ 
کودک ناتوان از نظر معلولیت فراهم کرده و این 
لایحه به شورای اسلامی شهر آورده شده که به 
خانواده ها کمک می کند تا بخشی از هزینه های 
حمل ونقل فرزندان معلول خود را جبران کنند. 
سامع با اشــاره به موضوع توسعه حمل ونقل 
برقی در شــهر گفت: ۵۰ تاکســی برقی قرار 
اســت در آینده نزدیک وارد چرخه حمل ونقل 
عمومی اصفهان شود؛ البته خودروهای برقی 
که توســط مردم خریداری می شــود، نیاز به 
ایستگاه های شارژ دارد، از این رو شهرداری در 
حال تدوین برنامه ای برای نصب ایستگاه های 
شارژ سریع در سطح شــهر است. وی افزود: 
این ایستگاه ها در پارکینگ ها و سازمان های 
مختلف شهرداری در نقاط مختلف شهر نصب 
خواهد شد، در این راستا بعضی از شرکت های 
داخلی شروع به تولید این ایستگاه ها کرده اند 
و استقبال بیشتری از تولیدات داخلی در این 
زمینه شده اســت. سامع با اشــاره به نصب 
ایستگاه های شارژ خودروهای برقی در شرکت 
توسعه سپاهان در مجاورت کوه صفه تأکید کرد: 
چهار ایستگاه شارژ برای خودروهای برقی در 
این نقطه از شهر نصب شده است و امیدواریم 
که این خدمت به مرور در سطح شهر اصفهان 
گســترش پیدا کند و در نقاط مختلف شهر در 

دسترس شهروندان قرار گیرد.

مدیرعامل سازمان خدمات موتوری شهرداری اصفهان گفت: برای نوسازی ماشین آلات فرسوده این سازمان و ارتقای سطح خدمات به میزان قابل قبول، به حدود ۸۰۰ 
میلیارد تومان اعتبار نیاز داریم. هادی اسحاقیان در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: برای خرید شاسی ماشین آلات در سال های ۱۴۰۲ و ۱۴۰۳، حدود ۱۳۰ میلیارد تومان 
بودجه از سوی شهرداری اصفهان به سازمان خدمات موتوری اختصاص داده شده است که این مبلغ از محل اعتبارات داخلی شهرداری تأمین می شود. وی افزود: 
برای سال جاری پیش بینی شده است که حدود ۸۰ میلیارد تومان از بودجه و اعتبارات سازمان خدمات موتوری شهرداری اصفهان برای خرید شاسی اختصاص پیدا 
کند. مدیرعامل سازمان خدمات موتوری شهرداری اصفهان گفت: در بودجه سرمایه ای نیز به صورت مشخص خرید ماشین آلات در نظر گرفته شده است؛ امیدواریم 
با خرید این جاروها، زباله کش ها و تجهیزات لازم، درصد قابل توجهی از این هدف محقق شود. اسحاقیان خاطرنشان کرد: برای نوسازی ماشین آلات فرسوده این 
سازمان و ارتقای سطح خدمات به میزان قابل قبول، به حدود ۸۰۰ میلیارد تومان اعتبار نیاز داریم تا بتوانیم به مجموعه شهر و شهروندان خدمات لازم را ارائه دهیم.

۸۰۰ میلیارد تومان اعتبار برای نوسازی ماشین آلات خدمات موتوری اصفهان نیاز داریم

بازدید اعضای بسیج 
مهندسین کشاورزی از 
پروژه های شهری اصفهان

اعضای بسیج مهندسین کشاورزی اصفهان از 
پروژه های خط ۲ مترو، حلقه چهارم ترافیکی 
شهر و مرکز همایش های بین المللی اصفهان 

بازدید کردند.

عکس خبر

عکس: ایمنا



   

چاپخانه: شاخه سبز   آدرس:جاده قدیم قم- کاشان، خیابان امیرکبیر دوم، بوستان سوم، آخرین کارخانه سمت راست

صاحب امتیاز: شرکت توسعه رسانه برتر زاینده رود   
مدیرمسئول: بهمن زین الدین

سردبیر: پریا پارسادوست
نشانی: اصفهان، خیابان ارتش، جنب پل حسین آباد، ساختمان 119، واحد 3

تلفن: 8-36284167-031     فکس: 36284166
رتبه: 8    ضریب کیفی روزنامه: 55

مختــرع اصفهانی موفق به طراحی دســتگاهی باعنوان دســتگاه پرس پا در 
حالت ایستاده برای معلولین در کشور شد. عارف شریفی، مخترع و پژوهشگر 

اصفهانی است که در ادامه گفت و گو با این جوان موفق را می خوانید:

خودتانرامعرفیمیکنید؟
عارف شــریفی متولد 1363 در شــهر اصفهان هســتم. فارق التحصیل رشته 
مدیریت صنعتی و مخترع و پژوهشــگر برتر جوان در ســال های 95 و 96. در 
حال حاضر پرسنل حفاظت فیزیکی شهرداری اصفهان در منطقه 12 می باشم. 

شرحمختصریازپروژهثبتاختراعتانرابرایخوانندههاتوضیحبدهید.
دستگاه یک وسیله ورزشــی و توانبخشی اســت برای افرادی که دچار ضایع 
نخاعی هستند و یا افرادی که دارای مشکلاتی در عملکرد صحیح پا و ناتوان در 
حرکت بوده که در نتیجه می توان زمینه فنی این دستگاه را تجهیزات توانبخشی 

و ورزشی در نظر گرفت.

چهعاملیباعثشدکهاینایدهبهذهنشماخطورپیداکند؟
با توجه به اینکه معلولان در کشور ما به دلیل محدودیت ها و کمبود امکانات کمتر 
از دیگر اقشار مورد توجه قرار گرفته اند و همچنین استعداد و توانایی خاص آنها 
در بعضی زمینه ها سبب شد تا با ایده پردازی برای قشر معلول و ناتوان جسمی 

حرکتی گامی هرچند کوچک در راه خدمت به آنها بردارم.

ازنظرشماشکلگرفتنایدهتااجراییشدنآنچگونهعملیمیشود؟
با توجه به اینکه ایده یک نوع تلنگر ذهنی و اندیشــه فکری اســت که به دنبال 
رسیدن به یک راه حل برای یک مسئله است در ابتدا باید جرقه آن در ذهن فرد 
شکل بگیرد. در کشور ما پروسه تبدیل ایده به عمل و ثبت آن کمی زمان بر است، 
چیزی حدود یکسال زمان می برد. از آماده کردن اظهار نامه تا تأییدیه کارشناسان 

و پرداخت هزینه ها و آگهی شدن و صدور مجوز از مرکز مالکیت معنوی. 

ایندستگاهچهویژگیهایفنیدارد؟
 دستگاه های ورزشی با تنوع بسیار برای افراد سالم وجود دارد که می توانند هر 
نوع ورزش و تمریــن دلخواه را انجام دهند، اما این موضــوع برای افراد دارای 
معلولیت صدق نمی کند زیرا معلولیت ها نیز متفاوت هســتند و با توجه به نوع 
معلولیت وسیله ورزشی متفاوتی برای توانبخشــی به بیمار نیاز است. در این 
بین افرادی که دچار ضایع نخاعی گردنی یا از کمر به پایین هســتند وضعیت 
دشوارتری دارند، زیرا هیچ حس و کنترلی بر روی اندام های خود ندارند و اگر 

از اندامی در بدن استفاده نشود توان آن روز به روز تحلیل رفته و امید به بهبود را 
کاهش می دهد. اما برای این افراد راهکارهایی وجود دارد؛ یکی از این راهکارها 
توان بخشی به کمک توانبخش اســت که اندام بیمار را با نیروی دست خود در 
وضعیت عملکرد قرار می دهد که هزینه زیادی در پی دارد. راهکار بعدی استفاده 
از دستگاه های توانبخشــی اتوماتیک است که بســیار کمک کننده است. اما 
مشکل این اســت که برای افراد دچار ضایع نخاعی دستگاهی وجود ندارد که 
عملکرد پرس دو پا و تک پا را در حالت ایســتاده و کاملًا اتوماتیک بدون نیاز به 
کمک کسی انجام دهد. نمونه هایی وجود دارد که بیمار باید در حالت افقی بر 
روی آن قرار گیرد تا توانبخشی انجام شود که آن هم به کمک شخص دیگری 

نیازمند است.

آیادرجشنوارهیانمایشگاهملییابینالمللیهمحضورپیداکردید؟
بله خوشبختانه و با لطف پروردگار زمســتان سال پیش در نخستین جشنواره 
پژوهش های مسئله محور از سری رویدادهای نمایشگاه نوآوری اینوتکس که 
با هدف شناسایی و معرفی پژوهشگران و مخترعان به شرکت های دانش بنیان 
در بوشهر برگزار شــد این طرح با غربالگری اولیه ازبین 30 طرح برتر به عنوان 
طرح برگزیده انتخاب شــد و برای مراحل بعدی در فهرست معرفی شدگان به 

پارک علم و فناوری قرارگرفت.

ازویژگیهایشاخصدستگاهاختراعیخودنسبتبهمواردمشابهبگویید.
از ویژگی ها و شــاخص های متمایز این اختراع می توان به دو عامل مهم اشاره 
کرد. اول اینکه کارکرد این دســتگاه چون درحالت ایســتاده اســت عملکرد 
خونرسانی قلب در حالت بهتر و مؤثرتر انجام می شود و ثانیاً شخص بدون کمک 

گرفتن از کسی می تواند حرکات اصلاحی و ورزشی را به تنهایی انجام دهد.

مدیرکل کمیته امــداد امام خمینی )ره( اســتان اصفهــان در آیین تجلیل و 
نکوداشت مؤسســات خیریه، مراکز نیکوکاری و گروه های جهادی اظهار کرد: 
در استان اصفهان مفتخر به حضور خیران بزرگوار و خیریه های کثیری هستیم 
که در امر گره گشــایی از کار مردم یاری گر کمیته امداد هستند و عمده زحمت 
بر عهده نیکوکاران، گروه های جهادی و خیران اســت.  کریــم زارع با تأکید بر 
واگذاری امور خیر به مراکز نیکوکاری و خیریه ها، این نهاد را به عنوان پشتیبان 
آنها مطرح کرد و ادامه داد: در استان اصفهان توفیق خدمت گزاری به بیش از 
122 هزار خانواده داریم و در مســیر خدمت رسانی در حوزه حمایت و سلامت 
به ویژه تأمین لوازم ضروری، درمان، جهیزیه و کمک به معیشــت خانواده ها، 
با بیش از 83 خیریه و مؤسسه در سال گذشته و ســال جاری تعامل داشته 
ایم و بیش از 6000 نفر از این تعامل بهره مند شــدند.  زارع، اقدامات فرهنگی 
را از دیگر ظرفیت های موجود برای تعامل با خیریه ها دانســت و افزود: حدود 
40 هزار دانش آموز تحت پوشش کمیته امداد هستند که هر سال حداقل نیاز 
تحصیلی آنها باید تأمین شود، همچنین در راستای اعزام مددجویان به اردوهای 
مشهد و کربلا، تأمین لوازم التحریر و ارائه مشاوره به خانواده ها گام های مؤثری 
برداشته شده است.  وی با بیان اینکه یکی از وجوه تمایز خیریه ها در اصفهان، 
وجود خیریه های تخصصی اســت که در زمینه های مختلف در شهر و استان 
اصفهان از فعالیت آنها بهره مند هستیم، گفت: یکی از دغدغه های مهم در بحث 
خدمت رسانی مرتبط با خدمات مسکن است که این دغدغه در تمام کشور وجود 
دارد و در این زمینه سعی شده از ظرفیت های موجود استفاده شود، گروه های 
جهادی متعددی نیز یاری گر کمیته امداد هستند و در امر ساخت و تعمیرات 
منزل کمک می کنند. مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( استان اصفهان با 
بیان اینکه سال گذشته حدود 50 درصد از خدمات مسکن در قالب هم افزایی با 
گروه های جهادی ارائه شده است، اضافه کرد: یکی از دغدغه های کمیته امداد، 

ایجاد شغل و استقلال مالی در خانواده ها است و خیریه ها و مراکز توانمندی 
در حوزه کاریابی، آموزش و مشاوره فعالیت می کنند که توانسته ایم از ظرفیت 
آنها به صورت نسبی برخوردار شــویم و این ظرفیت از جمله مواردی است که 
باید توسعه یابد. زارع با اشاره به کمک های معوض و وام های قرض الحسنه در 
کمیته امداد اســتان اصفهان افزود: صندوق امداد ولایت در کمیته امداد امام 
خمینی )ره( فعالیت دارد که به مددجویان و سایر نیازمندان در سایه تفاهم و 
تعامل با خیریه ها و خیران، وام های قرض الحســنه پرداخت می کند، در این 
راستا با بیش از 150 خیریه و مؤسســه تعامل و هم افزایی داشتیم و بیش از 
44 میلیارد تومان وام های قرض الحسنه در زمینه های مختلف اعم از اشتغال، 
مسکن و فعالیت های فرهنگی پرداخت شده است که جای ارتقا دارد و برای 
جلوگیری از هم پوشــانی خدمات و افزایش اثربخشــی فعالیت ها، آمادگی 
داریم تا با کمک هــم اقدامات مؤثری بــه جامعه ارائه دهیــم.  در پایان این 
مراسم، از 57 منتخب مؤسســه خیریه، مراکز نیکوکاری و گروه های جهادی 

تجلیل به عمل آمد.

مدیرعامل ســازمان نوسازی و بهســازی شــهر اصفهان گفت: در راستای 
دستیابی به ادبیات مشترک برای حفاظت از بافت های تاریخی، نخستین 
اجلاس مجمع شــهرهای تاریخی ایران دهم آبان  ســال جاری در اصفهان 

برگزار می شود.
به گزارش »تسنیم«، محمدعلی ایزدخواستی در جمع اصحاب رسانه گفت: 
نخستین اجلاس مجمع شــهرهای تاریخی ایران دهم آبان  سال جاری در 
اصفهان برگزار می شود. این مجمع توسط شــهرداری اصفهان و با همراهی 
بعضی از شهرهای تاریخی سیاســت گذاری و تنظیم شده است تا یک نقطه 

برای گردهم آمدن مدیران شهرهای تاریخی در کشور باشد. 
وی افزود: جلســات متعددی در وزارت کشــور و سازمان شــهرداری ها و 
دهیاری های کشور برگزار شد و درنهایت این نتیجه حاصل شد که شهرهای 
تاریخی از وحدت رویه در حوزه داده ها و اطلاعات برخوردار نیســتند و برای 
حل مســائل جایگاه متمرکزی برای همفکری و اشــتراک تجارب و دانش 
وجود ندارد. از این رو ایده ایجــاد مجمعی برای گردهمایــی مدیران آن ها 

ضروری به نظر رسید.
مدیرعامل سازمان نوســازی و بهسازی شــهر اصفهان بیان کرد: با تشکیل 
این مجمع، شهرداران شــهرهای تاریخی می توانند مســائل خود را مطرح 
کرده و نظرات و تجربیاتشان را به اشــتراک بگذارند، همچنین این مجمع 
می تواند نقطه اتصالی با سیاســت گذاران حوزه های تاریخی ازجمله وزارت 
میراث فرهنگی باشــد و به بهبود حفاظت از مواریث تاریخی ارزشمند کشور 

کمک کند. 
وی گفت: در حال حاضر در کشور، شهرداری ها در خط مقدم حفاظت از آثار 
تاریخی هستند و این فرصت باید فراهم شــود که آن ها از دانش و وحدت 

رویه ای در حفاظت از اماکن و بافت های تاریخی برخوردار شوند.
ایزدخواســتی ادامه داد: در درجه نخســت، مسائل و مشــکلات شهرهای 
تاریخی توســط دبیرخانه با همکاری شــهرهای تاریخی شناسایی شده و 
به اشتراک گذاشته می شــوند و برای آن ها پاســخ هایی پیدا خواهد شد، 
همچنین این مســائل را می تــوان در چارچوب تجارب شــهرهای مختلف 
ساماندهی کرد. وی خاطرنشان کرد: در یک سال گذشته، بیش از 60 نشست 
علمی توسط سازمان نوســازی برگزار شده که شــهرهای مختلف کشور در 
آن ها شرکت داشته اند و تجارب بسیار گســترده ای در سطح کشور در زمینه 
حفاظت و مدیریت بافت های تاریخی وجود دارد که می تواند به اشــتراک 

گذاشته شود.
متولــی بافت تاریخــی اصفهــان ادامه داد: طی یک ســال گذشــته این 

نشست های علمی که با حضور نخبگان کشور برگزار شد، مسائل بافت های 
تاریخی بررسی و داده های ارزشــمندی در این مسیر تولید شد تا در مجمع 
شهرهای تاریخی ایران از آن ها استفاده شود. وی گفت: این مجمع فرصتی 
خواهد بود برای به اشتراک گذاشــتن دانش و تجارب شهرهای تاریخی و 
به همین دلیل این نشســت ارزشمند و توأم با دســتاوردهای مهمی برای 

شهرهای تاریخی خواهد بود.
ایزدخواســتی با اشــاره به شــباهت شــهرهای تاریخی به یکدیگر افزود: 
بســیاری از مسائل و مشکلات شــهرهای تاریخی از منشــأهای مشترکی 
نشأت می گیرند؛ به ویژه طی 100 سال گذشــته، نگاهی واحد به شهرسازی 
مدرن در سراسر کشور شکل گرفته که تفاوت های بومی هر منطقه را نادیده 
گرفته است و این مســئله منشأ بسیاری از مشــکلات فعلی در بافت های 

تاریخی شده است.
وی تأکید کرد: در بســیاری از شــهرها، بافت های تاریخی به عنوان فرصتی 
برای توسعه در نظر گرفته می شود، درحالی که در بعضی دیگر از شهرها، هنوز 

بافت های تاریخی را به عنوان تهدیدی برای توسعه شهری تلقی می شود.
مدیرعامل سازمان نوسازی و بهسازی شهر اصفهان گفت: یکی از اهداف مهم 
این مجمع، دستیابی به یک ادبیات مشترک در مسیر حفاظت از بافت های 
تاریخی و درک این موضوع اســت کــه این بافت ها ثروت هایی ارزشــمند 
هستند که قابلیت اشتراک گذاری و استفاده از ظرفیت های همدیگر را دارند 

و مانعی برای توسعه نیستند، بلکه فرصتی برای آن محسوب می شوند.

مدیرعامل سازمان نوسازی و بهسازی شهر اصفهان خبرداد

برگزاری نخستین اجلاس مجمع شهرهای تاریخی کشور در اصفهان
توسط مخترع جوان اصفهانی صورت گرفت

اختراع و طراحی دستگاه پرس پا در حالت ایستاده برای معلولین جسمی حرکتی

مدیرکل کمیته امداد امام خمینی)ره( استان اصفهان:

کمیته امداد، به عنوان پشتیبان مراکز نیکوکاری و خیریه ها است
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در دوازدهمین دوره جایزه ملی مدیریت پــروژه ایران،  در بخش ابرپروژه ها 
از شــرکت فولاد مبارکه برای ابرپروژه )احداث نیروگاه سیکل ترکیبی فاز 1 و 
2 )914 مگاوات( EPC( با اهدای بالاترین ســطح تندیس این دوره یعنی 
تندیس برنز تقدیر شــد. این جایزه به حمیدرضا خسروانی پور، مدیر اجرای 

پروژه های انرژی و سیالات فولاد مبارکه اعطا شد.
دوازدهمین جشــنواره اعطای جایــزه ملی مدیریت پروژه و ســومین دوره 
اعطای جایــزه نوین پروژه به همــت انجمن مدیریت پــروژه ایران در مرکز 

الماس شهر تهران برگزار شد.
اقبال شــاکری، رئیس هیئت مدیره انجمن مدیریت پــروژه ایران در این 
مراســم اظهار کرد: انجمن مدیریت پروژه ایران از سال 1384 فعالیت خود 
را آغاز کرد و در حال حاضر 607 عضو حقیقــی و 60 عضو حقوقی فعال دارد. 

گواهینامه های چهارســطحی که انجمن صادر می کند بسیار معتبر است و به 
دو زبان صادر می شود. همچنین گواهینامه دلتا و گواهینامه مشاوره هم چند 
سالی است که اضافه شده و تاکنون سه شــرکت فرایند دریافت گواهینامه 

دلتا را طی کرده اند.
شــاکری با بیان اینکه تاکنون طی 12 دوره جایزه، بالای 100 پروژه را ارزیابی 
کرده ایم، گفت: برگزاری شــش دوره جایزه پژوهش برتر، برگزاری شــش 
کنفرانــس، تدوین گواهینامه ملــی مدیریت پروژه در کشــور، برنامه ریزی 
برگزاری کنفرانــس حکمرانی پــروژه، تأســیس کمیته نونهــالان و کمیته 
بین المللی انجمن و مذاکره برای داشــتن محل دائمی انجمن از جمله این 
اقدامات است. رئیس هیئت مدیره انجمن مدیریت پروژه ایران اضافه کرد: 
در دوازدهمین دوره اعطای جایزه ملــی مدیریت پروژه، جمعاً بیش از 8000 

نفرساعت کارشده تا امروز بتوانیم این جشنواره را برگزار کنیم.

کسبجایزهملیمدیریتابرپروژهایرانتوسطشرکتفولادمبارکه
در ادامه این مراسم جایزه ملی مدیر پروژه برتر سال، جایزه رهبر چابک سال، 
جایزه مدیر پروژه جوان برتر ســال برگزار شــد و جایزه ملی مدیریت پروژه 
ایران در 3 بخش: 1- پروژه های کوچک و متوســط، 2- پروژه های بزرگ و 
3- ابرپروژه ها برگزار شد که در بخش ابرپروژه ها شرکت فولاد مبارکه )پروژه 
احداث نیروگاه سیکل ترکیبی فاز 1 و 2 )914 مگاوات( EPC( موفق به کسب 
تندیس بالاترین ســطح تندیس این دوره یعنی تندیس برنز شــد. شرکت 
پایندان نیز در بخش ابرپروژه ها بخاطر توسعه میدان گازی پارس جنوبی فاز 

14 همانند فولاد مبارکه موفق به کسب تندیس برنز شد.

 به گزارش روابط عمومی شــرکت گاز اســتان اصفهان، ابوالقاســم عسکری 
مدیرعامل این شرکت، در مراسم سومین نمایشگاه فناوری های نوین صنعت 
نفت، گاز و پتروشیمی با تأکید بر توسعه فناوری و نوآوری در حوزه انرژی گفت: 
این نمایشگاه فرصتی استثنایی برای معرفی دستاوردهای نوین در حوزه نفت، 
گاز و پتروشیمی و ایجاد بسترهای لازم برای توسعه همکاری  های مشترک و 

هم افزایی میان بخش های مختلف صنعت می باشد. 
وی با اشاره به نقش حیاتی گاز طبیعی در توســعه اقتصادی کشور افزود: در 
ســال های اخیر، صنعت گاز کشــور با اســتفاده از تکنولوژی های پیشرفته و 
بهره گیری از نیروهای متخصص داخلی، توانسته است در مسیر خودکفایی و 
رشد پایدار گام های مهمی بردارد و این نمایشگاه بستری مناسب برای تبادل 
ایده هــا، تکنولوژی ها و تقویت شــبکه همکاری های تجــاری در این صنعت 

حیاتی است. 
عســکری همچنین به اهمیت بهینه ســازی مصرف انــرژی و کاهش اثرات 
انرژی های پایدار و مصرف بهینه انرژی در صنایع مختلف می باشد.زیست محیطی تأکید کرد و گفت: لازمه حل مشکلات ناترازی حرکت به سوی 

به گزارش روابط عمومــی اداره کل انتقال خون اســتان اصفهان، دکتر کیان 
دهراب پور، مدیرکل انتقال خون اســتان اصفهان گفت: پویش اهدای خون 
سالم در بدن سالم در استان اصفهان همزمان با سراسر کشور اجرا می شود. 
وی گفت: این پویش به مناســبت هفته تربیت بدنی و ورزش از 26 مهر الی 
1 آبان در تمام مراکز اهدای خون استان با حضور ورزشکاران برگزار می شود. 
دهراب پور بیان کرد: هدف از برگزاری این پویش اســتفاده از ظرفیت بسیار 

خوب ورزشکاران عزیز در امر مقدس و احیاگر اهدای خون می باشد. 
مدیرکل انتقال اســتان اصفهان ادامه داد: اهدای خون به غیر از اینکه باعث 
نجات جان انســان های زیادی می شــود و با هر بار اهدای خون حداقل سه 
نفر امکان ادامه زندگی می یابند، تأثیرات مثبت روحی، جسمی و اجتماعی 
برای فرد اهداکننده خون دارد و هر مرد و زن از ســن 18 ســالگی می توانند 

اهداکننده خون باشند.

مدیرعامل شرکت گاز استان اصفهان در سومین نمایشگاه فناوری های نوین صنعت نفت، گاز و پتروشیمی:

این نمایشگاه فرصتی مغتنم برای توسعه همکاری  های مشترک و هم افزایی میان 
بخش های مختلف صنعت است 

اعطای جایزه ملی مدیریت ابرپروژه ایران به شرکت فولاد مبارکه

مدیرکل انتقال خون استان اصفهان خبرداد

پویش خون سالم در بدن سالم در هفته تربیت بدنی و ورزش برگزار می شود
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